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استراحت خودخواسته عارف 

رِ  نیو جو
اصلاح 

ن  طلبا

گزارش صبح امروز از بازار آشفته پیش فروش های  سایپا و ایران خودرو؛

ثبت نام به شرط چاقو

رییس شورای اسلامی شهر مشهد هشدارداد:

خطر4200هکتار بافت 
فرسوده در مشهد

در نشست خبری معاون اجتماعی دادگستری 
مطرح شد:

 رسیدگی به جرایم 

انتخاباتی در دادگاه ویژه

تشییع پیکر آیت  ا... 
موسوی خلخالی

 در حرم رضوی

 در نشست خبری هفته سوادآموزی مطرح شد:

افزایش امنیت اجتماعی 
در گرو توسعه سواد آموزی

شکایت ۱۴ نفر از داوطلبان 
 رد صلاحیت شده مجلس 
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در نیم فصــل اول لیگ برتر یک بازیکن خارجی بــا نام جونیور روی 
نیمکت پرسپولیس توجه همه را به خود جلب کرده بود، نه به این خاطر 
که زیادی خوب باشد یا کار خاصی انجام داده باشد، بلکه عملکرد او به 
گونه ای بود که روزی علی دایی درباره او اینگونه ســخن گفت: »اصلا 

نمی آید جونیور فوتبالیست باشد.« 
شاید بتوان به راحتی گفت در سیاست هم یک جونیور داریم و آن کسی 
نیســت جز محمد رضا عارف، نماینده اصلاح طلب و رئیس فراکسیون 
امید در مجلس که انفعالش در این سال ها بارها صدای اعتراض اصلاح 
طلبان را درآورده است. شاید همه اینها باعث شد تا او تصمیم به کاری 

2بگیرد که کسی انتظارش را نداشت.

5

خودرو سازان و چهارچرخ هایشان همیشه به شکلی پای ثابت حواشی و اخبار 
روز ایران بوده اند؛ اما شاید یکی از عجیب ترین اخبار مربوط به این شرکت ها 
شــرایط عجیب ثبت نام پیش فروش هاست. شــرایطی که بخاطر وضعیت 
نابسامان بازار خودرو بیشتر شبیه طنزی تلخ است. از کمپین های نه به ثبت نام 
گرفته تا هجوم میلیونی ثبت نام کننده ها تنها در یک دقیقه و ســایت هایی که 
هیچ وقت قادر به پاســخگویی به این حجم از درخواســت ها نیستند و حالا 

3ثبت نام قطعی برخی از کافی نت ها با مبلغی بالغ بر ۳ میلیون تومان...
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رئیس دفتر نظارت و بازرســی شــورای نگهبان در خراسان رضوی گفت: بیش از ۴0 نفر در 
هیات های اجرایی رد صلاحیت شــدند که از بین آنها 1۴ نفر اعتراض کردند و شکایت های 
آنها را اســتماع کردیم، در بین این 1۴ نفر افراد شناخته شده حضور ندارند.به گزارش ایسنا، 
محمدکمال ســرویها در خصوص بررسی صلاحیت داوطلبان مجلس شورای اسلامی توسط 
هیات نظارت، اظهار کرد: هیات های نظارت متعدد هستند، هیات نظارت بخش، شهرستان و 
اســتان داریم و هیات نظارت مرکزی نیز در تهران است.وی افزود: تا روز گذشته هیات های 
نظارت شهرستان ها کار را تمام  کردند، به هیات نظارت استان دادند و ما نیز بررسی می کنیم. 

نظر هیات نظارت شهرســتان و هیات اجرایی یکی اســت، زیرا در یک جلسه با هم بررسی 
می کنند.ســرویها بیان کرد: از روز گذشــته پرونده ها به هیات نظارت اســتان آمده است، در 

مرحله قبل هیات های اجرایی در فرمانداری ها بررسی کردند و اکنون ما باید بررسی کنیم.
رئیس دفتر نظارت و بازرســی شــورای نگهبان در خراسان رضوی گفت: بیش از ۴0 نفر در 
هیات های اجرایی رد صلاحیت شــدند که از بین آنها 1۴ نفر اعتراض کردند و شکایت های 
آنها را استماع کردیم اما در هیات نظارت استان ظرف 10 روز آینده تمام پرونده ها را بررسی 

کرده و اعلام می کنیم. در بین این 1۴ نفر افراد شناخته شده حضور ندارند.

شکایت ۱۴ نفر از 
داوطلبان رد صلاحیت 
 شده مجلس 
در خراسان رضوی

در نشست خبری معاون اجتماعی دادگستری مطرح شد:

رسیدگی به جرایم انتخاباتی در دادگاه ویژه
معاون اموراجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم دادگســتری 
خراســان رضوی  گفت: با توجه بــه مصوبه قانون پیرامون 
رســیدگی به جرایــم انتخاباتی در دادگاه ویــژه، در تمام 
شهرستان ها ستاد پیشگیری از تخلفات تشکیل شده است.

به گزارش صبح امروز ســید امیر مرتضوی در نشست خبری 
کــه صبح روز دوشــنبه در دادگســتری کل پیرامــون جرایم 
انتخاباتی برگزار شد، افزود: ستاد پیشگیری از تخلفات انتخاباتی 
در استان تشکیل و تاکنون ۷0 جلسه و 2۹۷ مصوبه داشته ایم.
وی برخی از تخلفات انتخاباتی را برشــمرد و افزود:  استفاده از 
امکانات و اموال دولتی، ســیاه نمایی و تخریب رقبا در فضای 
مجازی، تبلیغات زودهنگام انتخاباتی که معمولًا قبل از ثبت نام 
اتفاق می افتد نیز ممنوع وقابل پیگیری است.مرتضوی خاطرنشان کرد: تهدیدها، 
فرصت ها و آســیب های انتخابات را پس از انتخابات بررســی و تلاش می کنیم 
آن ها را رفع کنیم. یکی از اقدامات دشــمن مایوس کردن مردم اســت، در استان 
دو جلســه ستاد پیگیری جرایم انتخاباتی تاکنون تشکیل شده است که رئیس کل 
دادگستری، معاون اموراجتماعی، اعضای شورای تامین ، مدیر دفترشورای نگهبان 

و مدیر کل صدا و سیما عضو آن هستند. 
حل معضلات انتخابات قبلی 

وی یادآور شد: کم آوردن تعرفه صندوق های رای، تاخیر هیئت ها و حضور نیروی 
انتظامی در شــعب مشــکلات انتخابات قبلی بود که تذکر داده شد . هماهنگی 
بین هیئت هــای اجرایی و نظارت اتفاق خوبی اســت که درایــن دوره افتاده و 
امیدواریم انتخابات مجلس با کمترین مشکلات برگزار شود.معاون اموراجتماعی 
و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری خراسان رضوی سپس به جشنواره ملی ایده 
ها و فرصت ها اشــاره کرد و گفت: پنجمین جشنواره ملی ایده ها و فرصت ها با 
محوریت کارآفرینی از 1۹ تا 21 بهمن ماه برگزار می شود. هدف از این جشنواره 
ارتقای آموزش و کســب و کار است، دانشگاه آزاد اســلامی، نیروی انتظامی و 
سازمان بهزیستی به معاونت اجتماعی در برگزاری این جشنواره کمک می کنند.
وی افزود: خراسان رضوی یکی از مناطقی است که به عنوان محوریت جشنواره 
کار هدایت را بر عهده گرفته اســت،  ۹ استان خراسان شمالی، خراسان جنوبی، 
سمنان، سیســتان و بلوچســتان، کرمان، مازندران، یزد و هرمزگان، اصفهان و 
البرز تحت نظر این اســتان فعالیت می کنند.مرتضوی خاطرنشان کرد: محورهای 
جشنواره پیشــگیری از آسیب اجتماعی، فســاد، اعتیاد مواد مخدر، جلوگیری از 
جرایــم راهنمایــی و رانندگی، مالکیت معنوی، ارائه خدمــات حقوقی و قضایی، 
مشــارکت و مسئولیت اجتماعی است.وی یادآور شــد: جشنواره در قالب مسابقه 
برگزار می شــود و به برگزیــدگان تیم اول مبلغ هفت میلیــون تومان، تیم دوم 
پنج میلیون تومان و تیم ســوم چهار میلیون تومان جایزه داده می شــود . هشتم 

اسفندماه مراسم اختتامیه برگزار می شود.  

استراحت خودخواسته عارف 

جونیورِ اصلاح طلبان 
در نیــم فصل اول لیگ برتر یک 
بازیکــن خارجی با نــام جونیور 
روی نیمکت پرســپولیس توجه 
همه را بــه خود جلب کرده بود، 
نه به ایــن خاطر که زیادی خوب 
باشــد یا کار خاصی انجــام داده 
باشد، بلکه عملکرد او به گونه ای 
بود کــه روزی علی دایی درباره او 
اینگونه ســخن گفت: »اصلا نمی 

آید جونیور فوتبالیست باشد.« 
شــاید بتوان به راحتــی گفت در 
سیاســت هم یک جونیور داریم و آن کســی نیســت 
جز محمد رضا عــارف، نماینده اصلاح طلب و رئیس 
فراکسیون امید در مجلس که انفعالش در این سال ها 
بارها صدای اعتراض اصلاح طلبان را درآورده اســت. 
شاید همه اینها باعث شد تا او تصمیم به کاری بگیرد 
که کســی انتظارش را نداشت. محمد رضا عارف فعلا 
می خواهد نباشــد؛ لااقل در ویترین. سیاست گویا به 
او هم وفا نکرد. چه حرف ها که نشــنید، چه نوشته ها 
که نخواند و چه کنایه ها که به او وارد نشــد. تراژدی 
برای او البته ایــن بود که همه این ها که ذکرش آمد 
نه از جانب رقبای جناح مقابل که از سمت هم جناحی 
هایش به وقوع پیوســت. اما در میانــه همه حرف و 
حدیث هایی که در مورد او مطرح شــده شاید اگر به 
پاسخ یک سوال برســیم تصویر روشن تری خواهیم 
داشــت از اینکه محمد رضا عارف که بود و چرا به این 
وضعیت دچار شــده است. سوال بزرگ این است :»آیا 

محمد رضا عارف اساسا یک سیاستمدار بوده است؟«
صبوری منحصر به فرد

صبــوری محمد رضا عارف در همه این ســال هایی که 
گذشــته، نه از جنس صبوری محافظه کارانی مانند علی 
لاریجانی و ناطق نوری بوده اســت و نــه او هیچ وقت 
توانســته و شــاید هم نخواسته که شــبیه مرحوم اکبر 
هاشمی رفسنجانی باشــد. او یک چهره خاص منحصر 
به فرد اســت که سیاســت ما او را تجربه کرده اســت؛ 
کسی که روزی به عنوان تنها نامزد تایید صلاحیت شده 
اصلاح طلبــان در میان تمام اخم ها و گوشه چشــم های 

چهره های سرشــناس و ارشــد جنــاح اصلاح طلب در 
انتخابــات۹2 حضور یافت و در آخریــن لحظه با تدبیر 
پشت پرده هاشمی رفســنجانی در جلسات شبانه خانه 
جماران حذف شــد. دستور انصراف اگرچه که با خطوط 
ناخوانا و در قالب یک فکس نامفهوم و با امضای ســید 
محمد خاتمی به او رسیده بود، اما معنای خاصی داشت. 
جناح اصلاح طلب هرچقدر هم در عسرت بود بنا نداشت 
میراثش را به او بسپارد. به او نسپرد و سپرد به فردی از 
جناح مقابل که حالا لباس رفورم بر تن کرده بود و همان 
حرف هایی را می زد که اصلاح طلبان می خواستند و این 
محمدرضا عارف بود که با چشــمانی گشــاده رویاهای 
برباد رفته خود را به نظاره نشســته بود و دلش آکنده از 
تمام ناراحتی هایی بود که شاید به این حجم آن را تصور 
نمی کرد. از او خواســتند اما او نخواســت که در کابینه 
چنین رئیس جمهوری حضور داشته باشد نه وزیر شد و نه 
حتی داستان معاون اولی رنگی از واقعیت به خود گرفت. 
همان صندلی چوبــی که روزی غلامعلی حدادعادل آن 
را در کنار خود در صحــن مجلس قرار می داد تا محلی 
باشد برای گعده نشــینی اندک موتلفان باقی مانده، حالا 
به محمدرضا عارف هم رسیده بود. سهم او از قدرت در 
پارلمان در حد همان صندلی چوبی بود. زمان که گذشت 
معلوم شــد او هرچه کوشیده نتوانســته به صندلی های 
مرتفع مجلس که از حدادعادل به علی لاریجانی رسیده 
بود، دست یابد حتی وقتی که اصلاح طلبان، هزار ماجرا 
را تجربه کردند و خواستند دیگر علی لاریجانی نماینده 
آنها در قدرت نباشــد، او باز هم شانســی نداشــت که 
راهی به بالای مجلس داشــته باشد. محمدرضا عارف 
امــا حرف های خودش را دارد. بــرای همه آنانی که او 
را یک شــخصیت ســاکت و منفعل می دانند. او به رغم 
طبیعت آرامش بارها زبان به گلایه گشــوده از اینکه چه 
کســانی با اصلاح طلبان عکس یادگاری گرفتند اما بعد 
از آن راه خــود را رفتند. هر چه که هســت او هیچ وقت 
نتوانسته درخواست یکی از بزرگان اصلاح طلب را اجابت 
کند که بارها به او گفته است: »آقای دکتر برای من یک 
لیست از اعضای فراکسیون امید در مجلس را بیاور تا ما 
بدانیم چندنفر در مجلس داریم«. محمد رضا عارف یک 
شخصیت صبور است آن هم نه از جنس علی لاریجانی 

و ناطق نوری یا مثلا اکبر هاشــمی رفسنجانی. او یک 
صبوری منحصر به فرد دارد.

سیاستگذار پر اشتباه 
امــا آیا وضعیت امروز اصلاح طلبان در شــورای عالی 
سیاســت گذاری، پارلمان و شورای شهر تهران همگی 
به دلیل خیانت چندچهره نه چندان تاثیرگذار اعتدالگرا 
در حق جریان اصلاحات اســت؟ نه! انصاف داشــته 
باشــیم. محمدرضا عارف هم در حد خودش مســئول 
اســت. آیا عارف از خروجی شورای شهر اصلاح طلب 
راضی است؟ آیا می تواند یک روز با افتخار و در پیشگاه 
مردم اعلام کند آنچه به عنوان کارنامه اصلاح طلبان در 
شــورای شهر تهران برجای مانده، حاصل تدبیر به کار 
گرفته در انتخاب این افراد اســت؟ آیا او از فراکسیون 
امید مجلس راضی اســت؟ محمد رضا عارف مسئول 
برخی تصمیمات مهم اســت چه در انتخاب افراد برای 
لیســت و چه برخی تصمیمات فراکسیونی در مجلس؛ 
چــه در رای اعتمادها و چه در ماجرای انتخابات هیات 
رئیسه. حتی اگر منتقدان تند و تیز عارف او را در شمار 
سیاست مداران به حساب نیاورند، محمد رضا عارف در 
تمام این مدت یک سیاســتگذار بوده است. هم آن ها 
باید این را بپذیرند و هم عارف مسئول بودن خود را در 

قبال تصمیمات اخذ شده!

عصری که عصر او نبود 
محمــد رضا عارف حتما سیاســتمدار بوده اســت اما 
واقعیت این اســت که این عصر، عصر او نبود. کاش 
طلوع سیاســی این چهره به دوره ای دگیر انتقال می 
یافت. شــاید برخی معتقد بودند کــه اتفاقا اگر او نبود 
شــاهد یک مجلس رادیکال یا یــک جناح تندرو می 
بودیم. اما این حتما گزاره ای اشتباه است. این اصلاح 
طلبــان که به عنــوان ویترین جناح، چه در ســاخت 
پارلمان و چه در ســاخت احــزاب در این عصر حضور 
دارند، نهایت تند بودنشان همین است که در این چند 
سال دیده شــد. بودن عارف نه جلوی نطقی را گرفت 
که دیدیم امثال محمود صادقی و سلحشــوری چه ها 
کــه نگفتند و نه آن نمایندگان اصلاح طلبی را مجاب 
به حرف زدن کرد که صندلی های مجلس را شاید به 
جهت سبز بودن فضای آن با نیمکت های پارک اشتباه 
گرفتــه و هرگز حتی برای یک اعــلام تذکر به یک 
مصوبه یا موضوع، از جای خود بر نخواستند. شاید این 
باور محمد رضا عارف در انتهای دهه هشتاد که گفته 
بود نظام من را در آب و نمک خوابنده درست بود؛ خدا 
می داند! اما کاش او در این عصر سیاستمدار نشده بود. 
محمد رضا عارف در این سال ها سیاست مدار بود اما 

شاید دیگر سیاستمدار نباشد.

گزارش

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان خراسان رضوی 511/4
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک شهرستان گناباد 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی نظربه دستور مواد 1و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/۹/20 و برابررای شماره 13۹860306013001505 
مورخ 13۹8/6/23 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی خانم رویا محمد زاده کاخکی فرزند 
ذبیح اله درششدانگ یکباب منزل به مساحت 2۹8 متر مربع از پلاک شماره 18۷ فرعی باقیمانده 
از یک اصلی واقع در اراضی علی آباد بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده مع الواسطه 
از آقای غلامعلی علیزاده شورابی و علی علیزاده شوراب مالکین رسمی محرز گردیده است .لذا به 
موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 
13 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی /کثیر 
الانتشــار در شهر ها منتشر ودرروستاها رای هیات الصاق تادرصورتیکه اشخاص ذینفع به آرای 
اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و درروستاها از تاریخ الصاق در 
محل تا دوماه اعتراض خودرا به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند .معترض 
باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل 
نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و درصورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد 
یا معترض ،گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به 

صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست .
تاریخ انتشار نوبت اول :13۹8/10/3 تاریخ انتشار نوبت دوم : 13۹8/10/18 

سید ضیاءالدین مهدوی شهری -سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان گناباد
********************************************
/511اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی1
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی . برابر رای شماره 13۹8603062۷1002588 هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک مشــهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محســن خادم 
دوست فرزند محمدعلی به شماره شناسنامه ۷1۴0۷ صادره از مشهد در ششدانگ یک باب کارگاه 
به مساحت662 متر مربع قسمتی از پلاک  36۷۹فرعی از  15اصلی   بخش ۹ واقع  در صد متری 
بابا نظر ۷۷ جنب مجتمع تجاری صنعتی ساسان متعلق به خود متقاضی ) سهم مشاعی خودش( 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. م الف 313
تاریخ انتشار نوبت اول:۹8/۹/1۷ تاریخ انتشار نوبت دوم:۹8/10/3  

حمید رضا افشار- رئیس ثبت اسنادواملاک منطقه پنج مشهد
***************************************

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان خراسان رضوی  511/2
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک تربت جام 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع مــاده 3 و ماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 13۹86030600۷0006۹6-13۹8/۹/1۷ هیات 
اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی 
مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت جام تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای /
خانم رضا تیموری فرزند جواد بشماره شناســنامه 23۷2 صادره از تربت جام در یک باب منزل 
به مساحت2۹0 متر مربع پلاک باقیمانده ۴ فرعی از 3 -اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک....
واقع در خراســان رضوی در بخش 13 خریداری از مالک رسمی آقای /خانم  محمد عمر موذن 
احمدی محرز گردیده است .لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به این مراجع قضایی 
تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول 13۹8/10/3 تاریخ انتشار نوبت دوم : 13۹8/10/16
سید مجتبی جواد زاده - رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان تربت جام 

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان خراسان رضوی 511/3
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک شهرستان گناباد 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی نظر به دستور مواد 1و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/۹/20 وبرابر رای شماره 13۹860306013001205 
مورخ 13۹8/5/2۷ هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
گناباد تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای سید ابوالحسن غیاثی مقدم شهری فرزند سید 
حسین در ششدانگ یکباب منزل به مساحت 1۹۹/۴1 متر مربع از پلاک شماره800 فرعی از 3 
اصلی واقع در اراضی قصبه شهر بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده مع الواسطه از 
آقای سید حسن آقا سید غیاث و آقای حسن خطیبی شهری مالکین رسمی محرز گردیده است 
.لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و 
ماده 13 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی 
/کثیرالانتشار درشهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به 
آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق 
درمحل تا دوماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند .معترض 
باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل 
نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت 
موکول به ارائه حکم  قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد 
یا معترض ، گواهی تقدیم دادخواســت بــه دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت 

به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
تاریخ انتشار نوبت اول : 13۹8/10/3 

 تاریخ انتشار نوبت دوم 13۹8/10/18 
   سید ضیاءالدین مهدوی شهری -سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد

********************************************
اداره کل ثبت اسناد واملاک استان خراسان رضوی 511/5
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک شهرستان گناباد 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع مــاده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی نظربه دســتور مواد 1و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مصــوب 13۹0/۹/20 و برابررای شــماره 
13۹8603060130016۹6مورخ 13۹8/۷/16 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر 
در واحد مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای 
عبد ا... نوریان اول فرزند ابولقاسم درششدانگ یکباب باغ به مساحت ۴63/26متر مربع از پلاک 
باقیمانده  شماره ۴865 فرعی و تمامت پلاک 5۹56 فرعی ازیک اصلی واقع دراراضی علی آباد  
بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد ازمحل مالکیت مشــاعی خود متقاضی مالک رســمی محرز 
گردیده است. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
ســند رسمی و ماده 13 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این 
روزنامه و محلی /کثیر الانتشــار در شهر ها منتشر ودرروستاها رای هیات الصاق تادرصورتیکه 
اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شــده اعتراض داشته باشــند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و 
درروستاها از تاریخ الصاق در محل تا دوماه اعتراض خودرا به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و 
رسید اخذ نمایند .معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در 
این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و درصورتی که اعتراض در 
مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض ،گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نیست .
تاریخ انتشار نوبت اول :13۹8/10/3 

تاریخ انتشار نوبت دوم : 13۹8/10/18 
سید ضیاءالدین مهدوی شهری -سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان گناباد
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بودجه ۹۹ برخلاف تأکیدات مقام معظم 
رهبری تدوین شده است

نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس با انتقاد از لایحه بودجه سال ۹۹ تأکید کرد: 
این بودجه برخلاف تأکیدات مقام معظم رهبری تدوین شده است.

به گزارش صبح امروز، نصر ا... پژمانفر در نشســت علنی مجلس شــورای اسلامی 
در تذکر شــفاهی خود با اشاره به لایحه بودجه ســال ۹۹ گفت: سهم بالای اوراق 
مشــارکت برای جبران کســری بودجه در واقع بدهکار کردن دولت و آینده فروشی 
اســت، دولت برای پوشش هزینه های غیرمتعارف و تراز کردن سند بودجه، منابعی از 
محل انتشــار اوراق مشارکت و اسناد خزانه بیش از توان خود در نظر گرفته است که 

خطر عدم توازن وضعیت مالی دولت را به دنبال دارد.
عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی ادامه داد: تداوم این رویه و استفاده 

از اوراق مشارکت بحران جدی برای کشور به دنبال خواهد داشت.
وی با اشاره به کاهش منابع رفاهی اظهار داشت: امسال 1۴ میلیارد دلار برای هزینه 
رفاهی اعتبار در نظر گرفته شــد که وضع مملکت این است، در بودجه سال۹۹ آمده 
اســت که بودجه رفاهی به 10 میلیارد دلار کاهش یافته که این امر مشکلاتی برای 

آینده کشور خواهد داشت.
پژمانفر تأکید کرد: برای اولین بار در سال ۹۹، 3 میلیارد و ۴50 میلیون یورو برداشت 
از صندوق توســعه ملی پیش بینی شــده اســت که این خلاف قانون است چرا که 
برداشــت از صندوق باید با اجازه مقام معظم رهبری باشــد؛ دست بردن در صندوق 

رویه غلطی است که دولت در پیش گرفته است.
عضو کمیســیون فرهنگی مجلس شــورای اســلامی با بیان اینکه بودجه سال ۹۹ 
برخلاف تأکیدات رهبری تدوین شــده اســت و کشــور را در سال آینده به بن بست 
می کشــاند، گفت: در این بودجه بدهی های ساماندهی نشــده در نظر گرفته شده و 
دولــت ۷0هزار میلیارد تومان اعتبار از بودجــه نفتی برای پروژه های عمرانی در نظر 
گرفته این در حالی اســت که کل منابع نفتی کشــور در سال آینده ۴8 هزار میلیارد 

تومان پیش بینی می شود.

لایحه موافقتنامه اجتناب از اخذ مالیات 
بین ایران و هند تصویب شد

نمایندگان مجلس لایحه موافقت نامه بین دولت جمهوری اســلامی ایران و دولت 
جمهوری هند به منظور اجتناب از اخذ مالیات مضاعف و جلوگیری از فرار مالیاتی در 

مورد مالیات های بر درآمد به انضمام پروتکل الحاقی را تصویب کردند.
به گزارش خبرنگار صبح امروز،  نمایندگان در نشست علنی مجلس شورای اسلامی، 
با لایحه موافقت نامه بین دولت جمهوری اســلامی ایرن و دولت جمهوری هند به 
منظور اجتناب از اخذ مالیات مضاعف و جلوگیری از فرار مالیاتی در مورد مالیات های 
بر درآمــد به انضمام پروتکل الحاقی با 1۴۴ رأی موافــق، 6 رأی مخالف و ۴ رأی 

ممتنع از مجموع 200 نماینده حاضر در صحن موافقت کردند.
براســاس ماده واحده لایحه مذکور؛ موافقتنامه بین دولت جمهوری اســلامی ایران 
و دولــت جمهوری هند به منظور اجتنــاب از أخذ مالیات مضاعف و جلوگیری از فرار 
مالیاتــی در مورد مالیات های بر درآمد به انضمام پروتکل الحاقی، مشــتمل بر یک 
مقدمه و سی ویک ماده به شرح پیوست تصویب و اجازه مبادله اسناد آن داده می شود.

براساس تبصره 1 ماده واحده این لایحه؛ هزینه های مالی موضوع بند )۴( ماده )11( 
موافقتنامه، مجوز کسب درآمد غیرقانونی از جمله ربا محسوب نمی شود.

همچنین در تبصره 2 این ماده واحده؛ رعایت اصل هفتاد و هفتم )۷۷( قانون اساسی 
جمهوری اسلامی ایران در مورد هرگونه اصلاح موافقتنامه الزامی است.

نصــر ا... پژمانفر در مخالفت با این موافقــت نامه گفت: اخذ مالیات یکی از ابزارهای 
کمک به تولید داخلی است و نباید به راحتی آن را حذف کنیم. همین کشور هند نیز 
از این ابزار برای حمایت از تولیدات داخلی خود اســتفاده می کند.در ادامه سیدکاظم 
دلخوش اباتری نیز در موافقت بــا این لایحه بیان کرد: برقراری ارتباط اقتصادی با 
سایر کشورها براساس قانون اساسی انجام می شود و هندوستان نیز با توجه به اینکه 
کشوری تاثیرگذار و همراه با ایران بوده، شریک خوبی برای انجام مراودات اقتصادی 
اســت.نادر قاضی پور پیش از بیان مخالفت خود با این موافقت نامه خطاب به دکتر 
لاریجانی رئیس مجلس شــورای اسلامی گفت: آیا در جلسه سران قوا برای سپرده 
های بانکی مالیات مشخص کرده اید که آقای همتی مصاحبه کرده و گفته از سپرده 

های بانکی و سود آنها عوارض و مالیات اخذ می شود؟
دکتر علی لاریجانی در پاسخ به این سوال گفت: خیر چنین مصوبه ای نداشتیم و این 
موضوع قانون می خواهد.قاضی پور در ادامه مخالفت خود گفت: با این موافقتنامه می 
خواهند کل قوانین مالیاتی را تغییر دهند و تصویب این لایحه مشــکلات فراوانی را 
بــه وجود می آورد.بیت  ا... عبد ا...ی به عنوان آخرین موافق لایحه مزبور، گفت: این 
موافقتنامه به صادرات، واردات و قراردادهای ما کمک می کند و اگر با کشــورهایی 
مانند هند رابطه اقتصادی نداشــته باشیم مسائل اقتصادی کشور به سختی حل می 

شود. کشور هند با یک میلیارد جمعیت بازار مهمی برای ایران خواهد بود.

سقف بودجه عمومی دولت بالاتر از 
۴۸۴ هزار میلیارد تومان است

عضو کمیســیون برنامه، بودجه و محاســبات مجلس، با بیان اینکه 250 هزار میلیارد 
تومان درآمد دولت از محل هدفمندی یارانه ها درماده واحده لایحه بودجه ســال ۹۹ 
لحاظ نشده است، گفت: سقف بودجه عمومی دولت  ۷3۴ هزار میلیارد تومان است، نه 
۴8۴ هزار میلیارد تومان که در ماده واحده آمده است.به گزارش صبح امروز، حمیدرضا 
حاجی بابایی با بیان اینکه عدم شــفافیت، بزرگترین مشکل بودجه کشور است، گفت: 
میزان بودجه عمومــی  دولت در لایحه بودجه ۴8۴ هزار میلیارد تومان اعلام شــده 
است، اما در بررسی اولیه نشان می دهد رقم واقعی آن ۷3۴ هزار میلیارد تومان است.
عضو کمیســیون برنامه، بودجه و محاســبات مجلس شورای اسلامی، افزود: آیا زمان 
آن نرســیده اســت، که دولت و مجلس بودجه را شفاف سازی کنند؟وی با بیان اینکه 
متاسفانه لایه های تودرتو در بودجه قدرت تصمیم گیری و تصمیم سازی را از مجلس 
گرفته اســت، ادامه داد: دولت، ســقف درآمدها و هزینه های ماده واحده را ۴8۴ هزار 
میلیارد تومان اعلام کرده است، اما در اولین محاسبه ساده  مشخص می شود که سقف 
مــاده واحده، از نظر درآمدها وهزینه ها ۷3۴ هزارمیلیارد تومان اســت.حاجی بابایی با 
اشاره به پیگیری های صورت گرفته برای ایجاد تبصره 1۴ قانون بودجه 13۹8، تاکید 
کرد: درحالی که درســال 13۹5 برآورد، اینجانــب از درآمد دولت در بحث هدفمندی 
یارانه ها، میــزان 8۷ هزار میلیارد تومان بود، در همان ســال، دولت درآمد حاصل از 
هدفمنــدی یارانه ها را 31 هزارمیلیارد تومان اعلام کرد، اما درنهایت، اتفاق نظر همه 
بر 8۷ هزار میلیارد قرار گرفت واین مبلغ تایید شــد.نماینده مردم همدان و فامنین در 
مجلس شورای اسلامی، افزود: سال ۹6، درآمد حاصل از هدفمندی یارانه ها 102 هزار 
میلیارد تومان،  سال 13۹۷، مبلغ  110 هزار میلیارد تومان و در سال 13۹8، این مبلغ 
1۴0 هزار میلیارد تومان محاســبه و در مجلس تصویب شــد. در لایحه بودجه 13۹۹، 
250 هــزار میلیارد تومان حاصل از هدفمندی یارانه ها، تحت عنوان جدول تبصره 1۴ 

و هزینه و درآمدها پیش بینی شده است.

گزارش صبح امروز از بازار آشفته پیش فروش های  سایپا و ایران خودرو؛

ثبت نام به شرط چاقو
ایران  اطلاعیه  صدور 
در  وســاپیا  خودرو 
شــروع  خصــوص 
ثبت نام خودرو، بازار 
ســودجیان  از دلالان 
گرفته تا عوامل ثبت نام 
ســایت هایی  در  کننده 
در  ثبت نام  عمــلا  که 
به  معجزه  یــک  آن ها 
حساب می آید، را رونق 
سایت هایی  می بخشد. 
که هیچ راه مشخصی برای ورود به آن ها 
وجــود ندارد و هیچ کــس از نمایندگی تا 
مسئولین پاسخ روشنی برای این بی نظمی 
به ظاهــر اتفاقی ندارند. امــا در این بین 
کسانی هستند که ادعای ثبت نام تضمینی 
دارند و البته در ازای آن وجه قابل توجهی 
دریافت می کنند. علت اینکه عده ای حاضر 
به پرداخت مبالغ غیر منطقی در قبال یک 
بازار  اینترنتی معمول می شوند، آشفته  کار 
خودرو است که تفاوت قیمت ماشین های 
ثبت نامی با ماشــین های موجــود در بازار 
بســیار زیاد و قابل تامل است، حال آنکه 
مســئولین این گونه فکر نمی کنند و تامل 
و نظارتــی بر این موضــوع ندارند. در این 
بین کســانی هســتند که با روش دیگری 
جیب خود را از سادگی مردم پرپول کردند. 
ساخت شرکت های جعلی و دریافت مبالغی 
جهت عرضه خودروی اقساطی و در نهایت 
انهدام شــرکت و متواری شدن مسئولان 
آن در موعد تحویل خودرو به مال باختگان، 
از این قبیل روش هاست. با تعداد زیادی از 
افراد مواجه شدم که هیچ کدام نتوانستند به 
سایت ایران خودرو و سایپا ورود و ثبت نام 
کنند. درحالی که تعداد زیادی از کافی نت ها 
این تلاش را بیهوده می دانند و اصلا وارد 
این مقوله نمی شــوند، به کافی نتی معرفی 
شــدیم که این کار را انجام و البته هزینه 
قابل توجهی دریافــت می کرد. به ادعای 
صاحــب کافی نت روزانه یــک ثبت نام در 
شرکت سایپا و دو ثبت نام در شرکت ایران 
خودرو در این محل انجام می شــود. مبلغ 
دریافتی در ازای ثبت نام در شــرکت سایپا 
یک و نیم میلیون تومــان و به دلیل نرخ 
بالاتر محصــولات ایران خــودرو هزینه 
ثبت نام آن سه میلیون تومان است. صاحب 
کافی نت این قــدر از کار خود مطمئن بود 
که تا ۴5 روز دیگر لیســت ثبت نامش پر و 
مــدارک افراد را گرفته بود. جالب اینجا بود 
که به گفته همین فرد از نمایندگی هم به 
او مراجعه شــده بود و درخواست همکاری 
داده بودنــد که در ازای معرفی مشــتری، 

مبلغی هم نمایندگی اخذ کند. 

ماجرا را از نمایندگی هــا پیگیری کردیم؛ 
امــا نمایندگی های هر دو شــرکت ایران 
خودرو و سایپا در خصوص ثبت نام و ورود 
به ســایت اظهار عجز و ناتوانی داشتند و 
گفتند که حتی برای خــود هم نمی توانند 
ثبت نام کنند امــا در صورت مراجعه مردم 
تلاش خود مبنی بر ثبت نام ایشان را انجام 
می دهند ولی امیدی به ورود به ســامانه و 

ثبت اطلاعات نیست.
وجه قانونی دریافت هزینه بالا جهت 

ثبت نام
موضوع را از جهت قانونی مورد بررســی 
قرار دادیم و به گفت و گو با رئیس اتحادیه 
کامپیوتــر و ماشــین های اداری مشــهد 
پرداختیــم. محمود بنانــژاد در گفت و گو با 
خبرنگار روزنامه صبــح امروز درباره نحوه 
ثبت نام ایران خودرو و ســایپا که چگونه 
تعــداد محدودي از کافي نــت ها توانایی 
ثبت نام دارند، گفت: متاســفانه ســرعت 
پاییــن اینترنت و محدودیــت زمان، ثبت 
نام را دشوار و هیچ تضمینی برای این کار 
وجود ندارد و اگر برخی کافی نت ها ادعایی 
از ضمانت دارند صرفــا جنبه تبلیغات کار 
خودشــان اســت. به طور مثال از هر 20 
مــوردي که از تیرماه تا الان درخواســت 
داده بودند فقط توانستند یک مورد را ثبت 
نام کننــد.وي ادامــه داد: فرآیند ثبت نام 
به این صورت اســت که چند کامپیوتر با 
چند اینترنت مختلف و چند نفر به صورت 
همزمان در زمان 2الي 3 دقیقه که ســرور 
اجازه ثبت نــام مي دهد فرصت دارند ثبت 

نام کنند. در واقع کار ســاده اي نیست که 
هر کس توانایی انجام آن را داشــته باشد. 
اینکار توافقي اســت و تعرفه مشــخصي 
ندارد؛ در قراردادي که بین طرفین نوشــته 
مي شود ذکر شــده که اگر ثبت نام انجام 
شد مبلغ توافق شــده در قرارداد پرداخت 

شود ولي اگر انجام نشد مبلغ مشخصي به 
عنوان اجرت کار داده مي شود.بنانژاد اضافه 
کرد: هجوم مردم باعث شــده که ثبت نام 
به راحتي سال هاي گذشته صورت نگیرد. 
به هر حال ســرورهایي که در آنجا وجود 
دارد یک پهناي باند مشــخصي را دارند و 
وقتي چند میلیون درخواســت به صورت 
همزمان داده مي شود طبیعي است سرعت 
سرور پایین بیاید و حتي در بعضي مواقع از 

مدار خارج شود.
نوسان قیمت خودروهای داخلی و 

خارجی
چه اتفاقی می افتد کــه قیمت خودرو روز 
به روز بیشــتر و در مقابل به جای کیفیت 
بالاتــر شــاهد افت کیفیــت محصولات 
هســتیم؟ پدیده هایی مثل عدم وجود دنده 
تیبــای صفر محصول  عقب در خودروی 
شــرکت سایپا که ویدئوی آن چندی پیش 
در فضای مجازی منتشر شد؛ نشان از این 
نمایشگاه داران  اتحادیه  ماجراســت.رئیس 
قیمــت  اتومبیــل مشــهد درخصــوص 
خودروهای داخلی گفــت : افزایش قیمت 
خودروهای داخلی تنها تقصیر خودروسازان 
اســت، اگر تولیدکننــدگان بتوانند جواب 
تعهــدات و ثبــت ســفارش ها را به موقع 
بدهند و رانت خــواری صورت نگیرد، بازار 
ثبات پیدا می کنــد و و قیمت ها، به قیمت 
واقعی خود برمی گردند، در غیر این صورت 
همچنان با افزایش قیمت مواجه می شویم. 
اگر تولیدکنندگان بتوانند پاســخ تقاضا را 
بدهند، بازار رونق می یابد و تسهیل قیمت 
می شــود، اما هنگامی که به تعهدات عمل 
نمی شــود و عرضه کم است، بازار با توجه 
به متقاضی زیــاد، طبیعتا با افزایش قیمت 
افزود:  روبرو می شــود.حمیدرضا حیدری  
واردات خودرو مدت هاست که وجود ندارد 

و ثبت ســفارش چند سالی است که بسته 
شده اســت، هر صحبتی کــه در خصوص 
توقف این واردات گفته می شود با افزایش 
قیمــت اتومبیل تاثیر مســتقیم دارد، کما 
اینکــه در حــال حاضر نیــز می بینیم که 
خودروهــای خارجی چنــد درصد گران تر 
شــده است. خودروهایی که در حال حاضر 
وارد کشــور می شود، خودروهایی  است که 
قبلا ثبت سفارش شان صورت گرفته و در 

گمرک مانده بودند.
نارضایتی مردم از خودروسازان

اصل ۹0 مجلس  کمیســیون  ســخنگوی 
شــورای اســلامی گفت: اگر نظرســنجی 
بی طرفانه انجام شــود بالغ بــر ۹8 درصد 
مردم از وضعیت فعلی خودروسازی، خدمات 
و تعهدات آن ناراضی هســتند. آیا اعضای 
مجمع تشخیص مصلحت نظام از نظر مردم 
و میزان رضایتمندی آن ها از خودروســازی 
آگاه هســتند.بهرام پارســایی بــا تاکید بر 
این که »علت مصرف بالای بنزین در کشور 
نه ارزان بودن ســوخت بلکــه خودروهای 
پرمصــرف اســت«، افزود: هــر چه پیش 
می رویم اژدهای هفت سر خودروسازی همه 
جا نفوذ دارد و با گزارش های نادرست، لابی، 
رشوه و پارتی کارش را به نحو احسن پیش 
می برد. چند صد هزار شــهروند یک ســال 
پیش بابــت خودروی بی کیفیت پول داده اند 
و هنوز ســرگردان هستند. آیا می دانید زیان 
انباشــته خودروسازان ما ســه برابر سرمایه 
آن ها است و آن ها عملا ورشکسته هستند؟  
وی در جلســه علنی مجلس خاطر نشــان 
کرد: آیا خبر دارید که پراید شــش میلیونی 
60 میلیون تومان شــده است؟ آیا می دانید 
خودرویی که هشــت میلیارد جمعیت جهان 
می توانند آن را با قیمت 100 میلیون تومان 
و به صورت قســطی بخرند در ایران 500 

میلیون تومان عرضه می شود و مردم به یوغ 
گرفته شــده اند؟ همان کارگری که از او دم 
می زنیــد نمی تواند یک پراید بخرد و حقوق 
کارگــران ما حتی یک دهم حقوق کارگران 

خودروسازی دنیا هم نمی شود.
صنعت خودروســازی در ایــران کاملا به 
مافیا تبدیل شــده اســت و به جای اینکه 
تامین کننده منافع مردم باشد، خود تبدیل 
به مشــکلی عظیم شده اســت. هجوم به 
ســمت خودروهای پیش فروش خود سبب 
افزایــش قیمت ها می شــود و این نیز در 
نهایت به ضرر مردم اســت که برای خرید 
خودروهایی که حتی ازاستاندارهای معمول 
هم برخوردار نیســتند بایــد هزینه گزافی 
پرداخت کنند. شــاید اگر هــر کس فقط 
در صورت نیاز به این ســامانه رجوع کند 
و دلالان نیز از این پروســه حذف شوند، 
کمتر شــنونده اخباری مثل دخالت دو تن 
از نمایندگان مجلــس در خرید چند هزار 
 دســتگاه خودرو و ایجاد اخــلال در بازار 

باشیم.
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رئیس کمیته امداد خلیل آباد گفت: به منظور اشتغال زایی مددجویان تحت حمایت کمیته امداد 
و اقشــار نیازمند و جذب 100 درصدی اعتبار تخصیص داده شده، به همراهی و مشارکت 

بانک های عامل نیازمندیم.
به گزارش صبح امروز، محمدرضا حســین پور با اشــاره به این موضوع که در مثلث 
توســعه اقتصادی شهرستان، کمیته امداد به عنوان معین  اقتصادی تعیین شده است، 
افزود: اشــتغال زایی یکی از بخش های مهم در پیشرفت و توسعه اقتصادی است که 

این نهاد با ورود مجدانه در این عرصه به خوبی ایفای نقش کرده است.
وی ادامه داد: به منظور اهمیت اجرای طرح مثلث توســعه اقتصادی در خلیل آباد هشت 

مرکز نیکوکاری با محوریت زکات و با عنوان مرکز کارافرینی و توانمندسازی راه اندزای شده 
است تا با مشارکت خیران افراد زیادی را به سمت و سوی کار و تولید سوق دهد.

رئیس کمیته امداد خلیل آباد از  قدمت شهرســتان در قالی بافی و اســتقبال مددجویان خلیل آباد 
از این طرح اشــتغال زایی گفت و اظهار کرد: درحال حاضر 80 طرح قالی بافی در شهرستان فعال 
هســتند که 20 مورد از این طرح ها امســال با اعتبار 350 میلیون تومان در شهرســتان ها دایر 

شده است.
حسین پور از حمایت کمیته امداد از قالی بافان از ابتدا تا مرحله فروش گفت و بیان کرد: درصورتی 
کــه تولیدکننــدگان  نتوانند فرش های تولیــدی خود را به فروش برســانند، کمیته امداد در این 

خصوص اقدام و پیگیری لازم را انجام می دهد.
وی ادامه داد: امســال اعتبار اشتغال تخصیص داده شده به این شهرستان 25 میلیارد تومان است 
که تاکنون حدود 13 میلیارد تومان آن به شهرستان تخصیص پیدا کرده است که به منظور جذب 

100درصدی آن به حمایت و همراهی بانک ها نیاز داریم.
حســین پور با عنوان اینکه تلاش داریم تا به بهترین نحو ممکن در ایجاد اشتغال و اجرای طرح 
های نو و متنوع گام های بزرگی برداریم، بیان کرد: امســال در شهرستان 301 طرح به بانکهای 

عامل معرفی شده اند که 105 طرح آن موفق به اجرا شده اند.

اســتاندار خراسان رضوی گفت: مشــکل حمل و نقل ریلی و کامیونی بین ایران و تاجیکستان 
به زودی برطرف می شود.

به گزارش صبح امروز، علیرضا رزم حسینی در دیدار تجار و بازرگانان ایرانی شرکت کننده 
در نمایشــگاه اختصاصی جمهوری اســلامی ایران در شــهر دوشــنبه، با اشــاره به 
ظرفیت های موجود برای توسعه روابط با جمهوری تاجیکستان، اظهار کرد: در مذاکرات 
با مسئولان تاجیکستان برای رفع مشــکلات مبادلات تجاری، انتقال پول، استاندارد 

کالا، پذیرش سفارش های تجاری و اقلام خوراکی گفت وگو شد و توافقات خوبی انجام 
گرفت.وی در خصوص مذاکرات انجام گرفته با دبیر شورای امنیت ملی کشور تاجیکستان، 

گفت: بر اساس وعده طرف مقابل، مشکل حمل و نقل ریلی و کامیونی بین دو کشور به زودی 
مرتفع می شود.اســتاندار خراسان رضوی با اشاره به مشکل ثبت شرکت های ایرانی در تاجیکستان، 
عنوان کرد: با توجه به اینکه باید رویکرد ما به شــرق تقویت شود، تاکید داریم که هرگونه فعالیت 
اقتصادی با ثبت شرکت و بر اساس نوع فعالیت انجام گیرد؛ تلاش می کنیم مشکل صدور ویزا در 
مشهد را نیز با کمک وزارت خارجه کشورمان حل کنیم و به زودی امکان ثبت ویزاهای الکترونیک 
نیز فراهم شــود.بر اساس گزارش روابط عمومی استانداری خراسان رضوی، رزم حسینی با اشاره به 
نقش تاثیرگذار آستان قدس رضوی در توسعه همکاری های اقتصادی با کشور تاجیکستان، تصریح 
کرد: حســب تاکیدات مقــام معظم رهبری فعالیت های اقتصادی آســتان قدس رضوی به عنوان 
یکی از مهمترین ظرفیت های توســعه ای در این بخش، به زودی برکات ارزشمندی را در مبادلات 
تجاری و همکاری های اقتصادی نصیب کشــورمان خواهد کرد.در ادامه محمدتقی صابری، سفیر 
جمهوری اســلامی ایران در شهر دوشــنبه، اظهار کرد: با تمام توان برای رفع مشکلات تجاری و 
توسعه همکاری های اقتصادی در خدمت بخش خصوصی خواهیم بود.وی افزود: استاندار خراسان 
رضوی در ســفر به منطقه دنغره برای رفع موانع مبادله پول و ورود صنایع غذایی، مشــارکت های 
صنعتی و سرمایه گذاری های مشترک، مذاکرات خوبی با مقامات تاجیکستانی داشته و ما نیز وظیفه 

داریم پیگیری های لازم را در این زمینه انجام دهیم.

حل مشکل حمل و نقل ریلی و کامیونی بین ایران و تاجیکستاناشتغال زایی خلیل آباد نیازمند همراهی بانکها است
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مبلغ دریافتی در 
ازای ثبت نام در شرکت 
سایپا یک و نیم میلیون 
تومان و به دلیل نرخ 
بالاتر محصولات ایران 
خودرو هزینه ثبت نام 
آن سه میلیون تومان 
است.

حیدری: واردات 
خودرو مدت هاست که 
وجود ندارد و ثبت سفارش 
چند سالی است که بسته 
شده است، خودروهایی که 
در حال حاضر وارد کشور 
می شود، خودروهایی  است 
که قبلا ثبت سفارش شان 
صورت گرفته و در گمرک 

مانده بودند.

معاون سیاســی، امنیتــی و اجتماعی اســتانداری 
خراســان رضــوی گفــت: باندها و شــبکه های 
سازمان یافته قاچاق باید در اولویت مبارزه و مقابله 
باشند، زیرا کاهش این باندها تاثیرات قابل توجهی 
در رشــد اقتصادی و ایجاد اشــتغال در خراســان 

رضوی خواهد داشت.
به گزارش صبح امروز، حســن جعفری در هفتمین 
جلسه کمیســیون برنامه ریزی، هماهنگی و نظارت 
بر مبــارزه با قاچــاق کالا و ارز اســتان در محل 

استانداری خراسان رضوی، اظهار کرد: همه مدیران 
دســتگاه های اجرایی اســتان وظیفــه دارند تا به 
تولیدکنندگان در راستای ایجاد اشتغال کمک کنند.
وی بیان کرد: سیاســت استاندار خراسان رضوی با 
توجــه به اجرای مثلث توســعه اقتصادی فرهنگی 
در اســتان این بوده که از تولیدکنندگان با اولویت 
روســتاها و شــهرها حمایت شــود، در این راستا 
اقدامات بسیار خوبی صورت گرفته و امیدواریم این 

اقدامات مثبت تداوم پیدا کند.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار خراسان 
رضوی با تاکید بر جنگ اقتصادی دشــمنان علیه 
جمهوری اســلامی ایران، گفــت: علیرغم اعلام 
کاهش درآمدهای نفتی و جنــگ اقتصادی، هنوز 
در حــوزه اقتصاد، آرایش جنگی به خود نگرفته ایم، 
بنابراین از کمیســیون مبــارزه با قاچــاق کالا و 
ارز انتظــار می رود، متناســب با تهدیدات دشــمن 

تصمیمات مقتضی را اتخاذ کند.
جعفری خاطرنشــان کرد: خاکریز مقابله با قاچاق 

کالا باید از حالت دفاعی به ســمت حالت آفندی یا 
حمله تغییر پیدا کند، بنابراین در این راستا شایسته 
است اعضای کمیسیون طرح ها و برنامه های خود را 

برای مبارزه جدی تر با قاچاقچیان ارائه کنند.
وی با بیان اینکــه مبارزه با قاچاق کالا و ارز مانند 
یک پازل است، عنوان کرد: هر دستگاهی به اندازه 
خود در مبارزه با قاچاق کالا و ارز نقش دارد و باید 
بر اســاس وظایف تعریف شــده به وظیفه یا نقش 

خود عمل کند.

کنترلقاچاقسببرشداقتصادیمیشود
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با تأکید غلامعلی صادقی؛ جمعی از مسئولان و دادستان عمومی و انقلاب مشهد از زندان 
مرکزی این شهر بازدید کردند.به گزارش صبح امروز و متعاقب دستورات صریح رئیس 
قوه قضائیه مبنی بر لزوم پیگیری سیاســت های دستگاه قضایی در زمینه حبس زدایی 
و با هدف کاهش جمعیت کیفری و با تأکیدات رئیس شــورای قضایی استان و رئیس 
کل دادگســتری خراسان رضوی؛ دادستان عمومی و انقلاب مشهد در معیت تعدادی از 
قضات، مدیران و مسئولان قضایی با حضور در زندان مرکزی مشهد از بخشهای مختلف 
این زندان بازدید کردند.در این بازدید دادستان عمومی و انقلاب مشهد و سایر مسئولان 

با حضور در بخشها و بندهای مختلف ضمن بازدید از نحوه نگهداری و فعالیت مددجویان 
با تعدادی از زندانیان به گفتگو پرداختند.گفتنی است در پی دستورات رئیس قوه قضائیه 
در زمینه اجرای سیاست حبس زدایی؛ رئیس کل دادگستری خراسان رضوی با تأکید بر 
اجرای دقیق این سیاست از کلیه رؤسای حوزه های قضایی، قضات و دادستان ها خواسته 
تا با اســتفاده از مجازات های جایگزین حبس نســبت به کاهش جمعیت کیفری اقدام 
نمایند. بر این اساس قضات و مسئولان می بایست حتی المقدور از صدور مجازات حبس 

خودداری و از مجازاتهای مقرر قانونی جایگزین حبس استفاده نمایند.

مجازات جایگزین؛
 راه ِ کاهش
 جمعیت کیفری

زمین گیر شدن عاملان عربده کشی و شرارت خیابانی
فرمانده انتظامی مشــهد از دســتگیری 2 عامل اصلی عربده کشی و 

شرارت های خیابانی در بلوار طبرسی شمالی خبر داد.
 ســرهنگ عباس صارمی گفت: در پی گزارش شرارت و عربده کشی 
2 جوان شــرور در یکی از خیابان های فرعی بلوار طبرســی شمالی 
مشــهد بلافاصله هماهنگی های لازم برای بررسی موضوع از طریق 
مرکز فرماندهی و کنترل پلیس به عمل آمد. فرمانده انتظامی مشــهد 
افزود: ماموران کلانتری طبرســی شــمالی در محــل حاضر و برای 
دســتگیری این افراد شــرور که بنابر ادعای شاهدان صحنه با تهدید 
چاقو و قمه و عربده کشــی ، شیشه خودروهای سواری و مغازه ها را 
تخریب می کردند وارد عمل شدند. سرهنگ صارمی گفت: افراد شرور 
که با چاقو یکی از شــهروندان را نیز از ناحیه دســت مجروح وکاپوت 
خــودروی او را تخریب کرده بودند به محض رویارویی با پلیس پا به 
فرار گذاشــتند و متواری شــدند. فرمانده انتظامی مشهد خاطر نشان 
کرد: ماموران کلانتری طبرسی شمالی با تحقیقات میدانی، متهمان را 
شناســایی و 2 تن از آنان که 1۷ و 33 ساله هستند را دستگیر کردند. 
وی با اشاره به این مطلب که تحقیقات پلیسی برای دستگیری متهم 
دیگر پرونده ادامه دارد گفت: نظم و امنیت عمومی شــهر مشهد خط 
قرمز پلیس اســت و افرادی که بخواهند در احساس امنیت مردم خلل 
وارد کنند بدانند که پلیس به پشــتوانه حمایت های دستگاه قضایی و 

همکاری های مردمی برخورد قاطعانه ای با آنها می شود.

سارق خودرو در دام پلیس
ســرکلانتر جنوب پلیس مشهد از دستگیری سارق حرفه ای خودرو در 
کمتر از چند ساعت خبر داد. سرهنگ »محمد حسن مالکی« با اعلام 
این خبر گفت: در پی گزارش ســرقت یک دستگاه خودروی سواری 
پراید در خیابان حکیم نظامی مشهد بلافاصله هماهنگی های لازم از 
طریق مرکز فرماندهی و کنترل پلیس به عمل آمد و تیم های تجسس 

کلانتری جهاد وارد عمل شدند.
سرکلانتر جنوب پلیس مشــهد افزود: ماموران انتظامی عامل سرقت 
را در حالی که با هل دادن خودروی پراید قصد جابجایی آن به داخل 
کوچه ای داشــت تا بتواند با خیالی راحت ، خودرو را روشن کرده و به 

سرقت ببرد دستگیر کردند.
ســرهنگ مالکي خاطر نشان کرد: در بازرســی بدنی از این متهم 2 
عــدد کلید و یک قطعه تراول 50 هزار تومانی تقلبی کشــف شــد و 

ماموران انتظامی در بازرســی از مخفیگاه این جوان 2۷ ساله که معتاد 
به مواد مخدر و دارای 8 فقره سابقه کیفری بوده و به تازگی از کمپ 
ترک اعتیاد بیرون آمده مقادیری وســایل سرقتی از داخل خودروهای 

سواری کشف شد.
 وی گفت: تحقیقات از متهم برای کشف دیگر سرقت های انجام شده 

توسط او ادامه دارد.

پرده برداری از راز ۱۱0 فقره سرقت موبایل
فرمانده انتظامی استان از دستگیری عاملان گوشی قاپی های سریالی 
و رمز گشــایی بیش از 100 فقره سرقت در مشهد خبر داد. به گزارش 
روزنامه صبح امروز، سردار محمد کاظم تقوی، در تشریح این عملیات 
گســترده گفت: در پی گزارش سرقت های سریالی گوشی تلفن همراه 
در خیابان های هسته مرکزی شهر مشهد دستورات لازم برای پیگیری 
ســریع این موضوع صادر شد. فرمانده انتظامی خراسان رضوی افزود: 
تیم های تجسســی کلانتری شهید آســتانه پرست وارد عمل شدند و 
تحقیقات خود را برای شناســایی و دســتگیری عاملان سرقت آغاز 

کردند.

 سرقت تلفن همراه افسر پلیس
 ســردار تقوی گفــت: ماموران دایره تجســس کلانتری »شــهید 
آستانه پرست« پس از بررسی سرنخ های موجود و با چهره زنی عاملان 
سرقت برای دستگیری متهمان به شیوه ای متفاوت وارد عمل شدند. 
وی خاطر نشــان کرد:  یکی از افسران با لباس شخصی در حالی که 
گوشی تلفن همراه در دست داشت وارد خیابان شارستان شد و در این 
لحظه 3سارق موتور ســوار که تصور می کردند او یک شهروند ساده 
بوده که مثل دیگر طعمه های آن ها در حال صحبت با گوشــی تلفن 
خود اســت به او نزدیک شدند تا نقشــه خود را عملی سازند. فرمانده 
انتظامی استان خراسان رضوی اظهار داشت: در این لحظه سارقان با 
اقدام ضربتی افســر پلیس و همکارانش که با لباس شخصی در محل 

بودند، غافل گیر شدند.

تیراندازی هوایی برای دستگیری متهمان
 سردار تقوی گفت: ماموران انتظامی یکی از متهمان را دستگیرکردند 
اما 2 همدســت  او در حالی که چاقو به دست داشتند در بین جمعیت 
پابه فرار گذاشــتند و ماموران کلانتری شــهید آستانه پرست با رعایت 

قانون به کارگیری ســلاح و تیراندازی هوایی 2 متهم را پس از طی 
مسافتی تعقیب و گریز دستگیر کردند.

 رمزگشایی از ۱0 فقره سرقت
 فرمانده انتظامی خراســان رضوی گفت: متهمان که 2 پسر جوان و 
اهل یکی از شــهرهای استان خوزستان هستند در اعترافات خود بیان 
کردند از چندی قبل به مشهد آمده و با طراحی سرقت های تیزدستانه 

خیابانی روزانه مرتکب ۴ فقره گوشی قاپی شده اند.
 این مقام انتظامی تصریح کرد: متهمان اعتراف کرده اند گوشــی های 
ســرقتی را به فردی تحویل میدادند تا به وســیله او به کشور عراق 
انتقال دهند. وی با بیان اینکه تاکنون 8 مالباخته شناسایی شده افزود: 
پلیس بیش از 110 فقره سرقت را در این پرونده رمزگشایی کرده و با 

دستورات تخصصی مقام قضایی تحقیقات ادامه دارد.

کشف مواد مخدر و بیش از 5۱ هزار قرص قاچاق
فرمانده مرزباني استان خراسان رضوي از کشف مواد مخدر و بیش از 
51 هزار داروی قاچاق در حوزه استحفاظي هنگ مرزي تایباد خبر داد.

به گزارش صبح امروز ســردار »جان نثار« فرمانده مرزباني اســتان 
خراســان رضوي در تشریح این خبر بیان داشــت: در راستاي انسداد 
کامــل نوار مرز و برخورد قاطع با قاچاقچیان مواد مخدر، مرزبانان این 
فرماندهی توانستند دســت قاچاقچیان و سوداگران مرگ را در نقطه 
صفر مرزي کوتاه نمایند.ســردار »جان نثار« گفت: مرزبانان خراسان 
رضوی با اشــرافیت اطلاعاتی و نیز رصد شبانه روزی تحرکات مرزی 
طی عملیاتی، موفق شدند 2۹کیلو و 50 گرم موادمخدر از نوع تریاک 
را کشف کرده و یک نفر قاچاقچی را دستگیر که برای تشکیل پرونده 
راهی مراجع ذی صلاح گردید.فرمانده مرزباني اســتان در ادامه بیان 
نمود: در همین راســتا مرزبانان در پست و کنترل مرزی 1۷ شهریور 
بعد از رصد اطلاعاتی قاچاقچیان به یک نفر تبعه افغانستانی مشکوک 
که بعد از بازرســی های انجام شده تعداد 51 هزار و 800 عدد قرص 

قاچاق کشف گردید.
عالیترین مقام مرزبانی استان در پایان افزود: مرزبانان خراسان رضوی 
با هوشــیاری کامل، شــبانه روز از هیچ گونه تلاشي در جهت تامین 
امنیت مرزهاي جمهوري اســلامي ایران فــرو گذار نخواهند بود و با 
تدابیر امنیتی خود از فعالیت های قاچاقچیان و از بین برندگان نظم و 

امنیت در مرزهاي این خاک مقدس جلوگیری خواهند کرد.

حوادث

 در نشست خبری هفته سوادآموزی مطرح شد:

افزایش امنیت اجتماعی در گرو توسعه سواد آموزی
سرویس اجتماعی

 معــاون ســوادآموزی اداره کل آمــوزش و 
پرورش خراســان رضوی گفت: با افزایش 
ســطح سواد در جامعه شــاهد کاهش انواع 
خشــونت هســتیم.به گزارش صبح امروز 
مصطفی اســدی در نشست خبری که روز 
دوشنبه به مناسبت هفته سوادآموزیدر دفتر 
معاونت ســواد آموزی برگزار شد، افزود:  در 
مراکز اصــلاح و تربیت ما غالب افرادی که 
بازداشــت و تحت تعلیم و تربیت ســازمان 
زندان ها بوده، بی ســواد مطلق یا کم ســواد 
هستند. با توسعه و گســترش سوادآموزی، 

امنیت اجتماعی نیز افزایش پیدا می کند.
وی تصریح کرد:  سال ۹5، خراسان رضوی 
156 هزار بی سواد داشت که سالانه 30 هزار 
نفر سهمیه داریم و اگر حدود 1۷ تا 18 هزار 
نفر قبولی را کسر کنیم، اکنون به مرز 102 تا 
103 هزار نفر در استان رسیده ایم. اسدی بیان 
کرد:  تعلیــم و تربیت و آموزش و یادگیری 
فرصت هایی هســتند که ما بــرای زدودن 
نقیصــه بزرگ بی ســوادی در اختیار داریم. 
بی سوادی در مجموعه فعالیت هایی که حوزه 
فرهنگی ما دارد، یکی از نقیصه هایی اســت 
که به قول مقام معظم رهبری باید از چهره 
ایران زدوده شــود. ما دعوت انبیاء و اولیای 
الهی را برای کســب علم و معرفت داریم، 
اما آنچه شایسته آن هستیم، تا کنون فراهم 
نشده است.وی با بیان اینکه »در عرصه های 
فرهنگی استان حرکت ها و تلاش های حوزه 
سوادآموزی فوق العاده سازنده است«، عنوان 
کرد: ما توانســتیم به سمت توانمندسازی از 
جمله توانمندســازی بانوان حرکت کنیم و 
گام های بلند و عظیمی در عدالت آموزشــی 
و جنسیتی برداریم. ما کشوری با قدمت چند 
هزارساله در حوزه علم و تولید آن هستیم و 
پس از ورود اســلام به ایران، ایرانیان اولین 
گروهی بودند که اسلام را پذیرفتند و تلاش 
زیادی انجام دادند. برای کشــور ما شایسته 
نیســت که در آمار یونسکو جزو کشورهای 
دارای بی ســواد ثبت شود. باید تلاش کنیم 
افرادی که از تحصیل باز ماندند را به ســواد 
دعــوت کنیم تا بتوانیم این ننگ را از چهره 
کشور بزداییم.اســدی بیان کرد: در نشست 
خبری سال گذشــته قول هایی دادم. یکی 
از قول های سال گذشته این بود که بتوانیم 
اختلاف های جنســیتی و اختلاف سواد بین 
زن و مــرد را کاهش دهیم که این اختلاف 
در استان از مرز ۴ یا 5 درصد به 1.5 درصد 
نزدیک شده، در حالی که میانگین کشوری 
2.۷ درصد اســت. اختلاف باسوادی شهر و 
روستا از 6 درصد به ۴.5 درصد تقلیل یافته، 
در حالی که میانگین کشور ۷.1 درصد است.
97.2 درصد زنان و 98.7 درصد مردان 

در استان باسواد هستند
معــاون ســوادآموزی اداره کل آمــوزش و 

پــرورش خراســان رضوی افــزود: درصد 
باســوادی زنان استان به مرز ۹۷.2 درصد و 
درصد باسوادی مردان به ۹8.۷ درصد رسیده 
که میانگین بسیار بالایی است. انتظار داریم 
در ســال تحصیلی ۹8-۹۹ از مرزهای ۹8 
درصد در میانگین اســتان عبور کنیم. سال 
گذشــته به ۹۷.3 درصد باســوادی رسیدیم 
که رکورد بالایی بــوده و بالاتر از میانگین 

کشوری قرار دارد.
وی ادامه داد: آمار ما نســبت به ســال ۹5 
کــه آخرین سرشــماری بــود، 2.8 درصد 
افزایش یافته اســت. باسوادان شهری ۹8.3 
و باسوادان روستایی ۹3.8 درصد هستند که 
رکورد بســیار بالایی است. توفیقات زیادی 
داشتیم. سال گذشته بیان کردیم که باید در 
سال ۹۷- ۹8 به 100 مرکز یادگیری برسیم 
که این اتفاق رخ داد و 101 مرکز یادگیری 
در اســتان به ثبت رسیده و مشغول فعالیت 
اســت که یک چهارم آمار مراکز یادگیری 

کشور را در برمی گیرد.
رتبه اول بین شوراهای پشتیبانی 

سوادآموزی
اســدی بیان کرد: مــا رتبــه اول در بین 
شوراهای پشتیبانی سوادآموزی کشور، رتبه 
اول به لحاظ تعداد مصوبات اجرایی شورای 
پشــتیبانی و رتبــه دوم در تحت پوشــش 
قــرار دادن بی ســوادان 10 تا 1۹ ســال را 
کســب کردیم. توانستیم در شتاب بخشی و 
کیفیت بخشی در صدر کشور قرار بگیریم به 
با شهرداری های  تفاهم نامه ای  اینکه  لحاظ 
استان از جمله شــهرداری مشهد به عنوان 
وقف ســواد امضا کردیم تا امســال و سال 
آینــده 1۴ هزار و 500 نفر از بی ســوادان را 
تحت پوشــش قرار دهیم و در سال 1۴00، 
مشهد بدون بی سواد را جشن بگیریم.معاون 
ســوادآموزی اداره کل آمــوزش و پرورش 
خراسان رضوی اضافه کرد: در بحث تلفیق 
مهارت های سوادآموزی در ICDL رتبه برتر 
کشور را در سال گذشته داشتیم و ۴00 نفر 
از بی سوادان و نوسوادان در سال گذشته این 
آموزش را دریافــت کردند که در تحکیم و 
بقای ســواد آن ها نقش مهمی دارد. همین 
مهارت باعث شــد که ایران در سال 201۹ 
به عنوان کشــور برتر در حوزه مهارت ها در 
سطح جهان معرفی شود و ریاست سازمان 
در مرکز یونسکو در شهر پاریس جایزه ایران 

را دریافت کرد.
ثبت نام  دوهزار و 26نفر از اتباع 

خارجی برای سوادآموزی
وی در خصوص شــاخص ها و برنامه های 
عملیاتی، گفت: یکی از مباحث، سوادآموزی 
عشایر و بی سوادان حوزه نوار مرزی است. 
نوار مرزی طرح جدیدی بود که به وزارتخانه 
اعــلام کردیم و آنها پذیرفتنــد، امیدواریم 
در قالب این طرح بی ســوادان عشــایر و 

نوار مــرزی را جذب کــرده و برنامه های 
سوادآموزی را پیاده سازی کنیم. دوره هایی 
در عدالت آموزشی برای اتباع خارجی داریم. 
ســالانه چند هزار نفر تحت پوشــش قرار 
خواهند گرفت. امســال 2026 نفر از اتباع 
خارجی را ثبت نــام کردیم و امیدواریم به 
3 هزار نفر ثبت نام در دوره سواد برسد. در 
دوره انتقال هم توانستیم 5۴3 نفر را در دوره 
انتقال ثبت کنیم.اسدی با اشاره به استخدام 
نیروهای نهضتی، تصریــح کرد: نیروهای 
نهضتی دو دســته هســتند، یک دســته 
آموزش یاران که مانعی ندارند و طبق تبصره 
10 ماده 1۷ جذب می شوند، گروه دوم نیز 
آموزش دهندگان قبل از سال ۹2 هستند که 
باید دو دوره قبل از سال ۹2، از سال ۷۹ تا 
۹2 داشته باشند، یعنی دو دوره مستمر که 
از دو سوادآموز بیشتر باشد. آیین نامه آماده 
شده و امیدواریم این دسته مشمول تبصره 
10 ماده 1۷ شده و برای آنها آزمون برگزار 
شــود و برای غیر آزمونی برگزار نمی شود.

آموزش و  اداره کل  معــاون ســوادآموزی 
پرورش خراســان رضوی خاطرنشان کرد: 
گروه دیگر به عنوان تک دوره ای ها را امسال  
جذب کردیم، این گروه کســانی بودند که 
بنابر دســتور فعلا جاری هســتند، قبل از 
سال ۹2 یک دوره داشتند اما اکنون نیز در 
حال تدریس هستند. این افراد را به عنوان 
تک دوره ای و حق التدریس در ســال جاری 
جذب کردیم و این گروه مشــمول آزمون  
نخواهند بود. آزمون اســتخدامی تنها برای 
افرادی که قبل ســال ۹2 دو دوره داشتند، 
امکان پذیر خواهد بود و تا پایان سال تکلیف 
آنها مشــخص می شــود.وی در خصوص 
برنامه های هفته سوادآموزی، گفت: افتتاح 
نمایشگاه توانمندی های مراکز یادگیری روز 
شنبه با حضور وزیر آموزش و پرورش انجام 
شــد. وزیر آموزش و پرورش در مدتی که 
مشغول شــدند، دو نوبت در برنامه های ما 

شرکت داشــتند. امروز صبح نیز غبارروبی 
مزار شــهدا را داشتیم که انجام شد. جلسه 
شورای پشــتیبانی استان با حضور استاندار 
هفته آینده برگزار خواهد شــد و جلســه 
شــورای پشتیبانی مشــهد و شهرستان ها 
نیز طی یکی دو روز در حال انجام اســت. 
همایــش آموزش دهنــدگان و جشــنواره 
الگوهای برتر تدریس را پنجشنبه خواهیم 
داشت. برنامه های صداوسیما نیز طی چند 
روز برگزار می شود و تقدیر از پیشکسوتان 
حوزه سوادآموزی روز شنبه بعدازظهر انجام 

خواهد شد.
اختصاص  28 میلیارد تومان برای 

برنامه های سوادآموزی استان 
اســدی با بیان اینکه در سال جاری دولت 
با وجود تمام تنگناهــا و مضیقه های مالی 
بیــش از 28 میلیارد تومان برای برنامه های 
ســوادآموزی اســتان در نظر گرفته است، 
عنوان کرد: تفاهم نامــه آن را امضا کردیم. 
این میــزان برای افرادی اســت که بتوانند 
بی سوادانی که جذب کردند را کلاس گذاری 
کنند و در صورت قبولی در آزمون بین ۷50 
تا ۹00 هزار نفر به ازای هر نفر بی سواد که 
باســواد می شــوند، پرداخت می شود.معاون 
ســوادآموزی اداره کل آمــوزش و پرورش 
خراســان رضوی بیان کــرد: در خصوص 
تلفیق مهارت ها، مراکز یادگیری و یاددهی 
داریــم که دو فعالیت انجــام می دهد، یکی 
آموزش های نظــری و دیگری آموزش های 
فنی و حرفه ای اســت. در آموزش های فنی 
و حرفه ای ۴0 مهــارت را آموزش می بینند. 
مدت زمان آموزش در دوره ســواد بین ۴ تا 
۴.5 ماه و در دوره انتقال 6 ماه اســت. این 
مراکز در طول ســال فعال هســتند. برای 
دوره های مهارتی با سازمان فنی و حرفه ای 
قرارداد امضا کردیم. این افراد بعد از آموزش 
فنی و حرفه ای دارای گواهینامه می شــوند 
و می توانند بر اســاس تبصره 1۴ اشتغال از 

وام های خوداشــتغالی از 3 تــا چند میلیون 
تومان بهره مند شوند.

۱02 هزار بی سواد 
وی در خصوص آمار بی ســوادان در استان، 
خاطرنشــان کرد: ســال ۹5 خراسان 156 
هزار بی سواد داشت که سالانه 30 هزار نفر 
ســهمیه داریم و اگر حــدود 1۷ تا 18 هزار 
نفر قبولی را کسر کنیم، اکنون به مرز 102 
تا 103 هزار نفر در اســتان رسیده ایم.  آمار 
امســال حدود 20 هزار و 100 نفر تا امروز 
اســت که تا پایان دی مــاه مجاز به جذب 
هستیم و می توانیم 5 تا 6 هزار نفر را جذب 
کنیم. ســه شهر مشهد، نیشابور و سبزوار ما 
که مهاجرپذیر هستند و اغلب در حاشیه شهر 

ساکن می شوند، آمار سیال دارند.
معــاون ســوادآموزی اداره کل آمــوزش و 
پرورش خراسان رضوی ادامه داد: طبق آمار 
سال ۹5، 2۹ هزار بی سواد در مشهد داریم. تا 
۴۹ سال را می  توانیم جذب کنیم اما از سال 
۹5 تعدادی وارد 50 سال شدند که از شمول 
ما خارج می شوند که شاید حدود 2 تا 3 هزار 
نفر باشــند. ضریب جذب پایه اول ابتدایی 
۹8.3 درصد اســت کــه 1.۷ درصد افرادی 
هستندکه موفق نمی شوند در پایه اول ثبت 
نام کنند، این افراد وقتی به 10 سال می رسند 
به ســوادآموزی می آینــد. معاونت آموزش 
ابتدایی به شدت دنبال جذب این بازماندگان 
از تحصیل هستند، هرچه توفیقات آنها بیشتر 
شــود، تعداد بی ســواد کمتری به ما ملحق 
می شوند.وی در خصوص طرح وقف سواد، 
گفت: تفاهم نامه ای با شهرداری در خصوص 
این طرح انجام و از سال گذشته شروع شد 
تا مشهد 1۴00، مشهد بدون بی سواد باشد. 
ریاست شــورای شهر و شهردار از این طرح 
اســتقبال کردند که منجر به تفاهم نامه ای 
در شــهریور شــد تا اجازه دهیم که مردم 
علاقه مند نیز از امکانات مالی به سوادآموزی 

کمک کنند.

همراه داشتن کارت ملی بیمه شدگان در 
مراجعه به شعب

بیمه شدگان، بازنشستگان و مستمری بگیران تامین اجتماعی، بمنظور تسهیل در دریافت 
خدمات و تعهدات ، در مراجعه به شــعب این سازمان ، کارت ملی خود را همراه داشته 
باشند .با توجه به برقراری ارتباط برخط پایگاه سازمان ثبت احوال کشور و تامین اجتماعی 
که راهکاری نوین برای تسریع در فرایند خدمت رسانی به مخاطبین است، از تمامی بیمه 
شدگان و مستمری بگیران درخواست می شود تا در هنگام مراجعه به شعب ، واحدهای 
اقماری ، کارگزاری های رسمی، درمانگاهها و بیمارستان تامین اجتماعی ، اصل کارت 

ملی خود را همراه داشته باشند .

توزیع بسته های تحصیلی بین 
دانش آموزان گنابادی

رئیس کمیته امداد گناباد از توزیع هزار بسته تحصیلی بین دانش آموزان تحت حمایت و 
نیازمند با همراهی آموزش و پرورش و کمیته امداد با هدف کمک به ادامه تحصیل آنها با 
مشارکت خیران  خبر داد.به گزارش صبح امروز، هادی آریان نژاد با بیان اینکه بیشترین 
بخش از شهرستان گناباد را مناطق روستایی تشکیل می دهد، گفت: چهار هزار و 10۹ 
خانوار با ۷۹00 نفر از خدمات این اداره بهره مند هســتند که 1600خانوار توسط بانوان 
سرپرســتی می شوند.وی ادامه داد: 2 هزار و 833 خانوار مددجو در روستا و هزار و 2۷6 
خانوار در شــهرها سکونت دارند.آریان نژاد با بیان اینکه اکنون35۷ دانش آموز از کمیته 
امداد گناباد خدمات می گیرند، اظهار کرد: 1۴۹ دانش آموز شــهری و 208 دانش آموز 
روستایی هستند.رئیس کمیته امداد گناباد کمک به ادامه تحصیل دانش آموزان تا مقاطع 
مختلف را از مهمترین برنامه های این نهاد دانست و افزود: هزار بسته تحصیلی با ارزش 

کلی 115 میلیون تومان با مشارکت خیران بین دانش آموزان تحت حمایت توزیع شد.
آریان نژاد با اعلام اینکه این بسته ها با اولویت دانش آموزان مناطق روستایی توزیع شد، 
ادامه داد: همچنین کمیته امداد از ۴3 دانشــجو و طلبه خواهر و برادر حمایت می کند.
همچنین در ادامه رئیس کمیته امداد گناباد از توزیع 150 ســبد کالا شامل برنج روغن 
گوشت عدس و سویا با ارزش کلی  3۷ میلیون و 500 هزار تومان خبر داد.شایسته ذکر 

است: شهرستان کویری گناباد در 300 کیلومتری جنوب مرکز استان قرار دارد.

ساخت دستگاه مولد پلاسمای اتمسفری 
معاون علمی دانشگاه آزاد اسلامی سبزوار روز دوشنبه به خبرنگار ایرنا گفت: دستگاه مولد 
پلاســمای DBD در کارهای تحقیقاتی رشته های پزشکی، صنایع غذایی و کشاورزی 
برای پرتودهی مورد استفاده قرار می گیرد.دکتر ابوالقاسم امیراحمدی افزود: این دستگاه 
که در ابعاد رومیزی می باشــد با تلاش دکتر نادر مهدی زاده عضو هیأت  علمی دانشگاه 
آزاد اســلامی سبزوار ساخته شده است.وی با اشــاره به کاربرد دستگاه  مولد پلاسمای 
اتمسفری در تولید اشعه و پلاسما ادامه داد: از پلاسما در شاخه های مختلف صنایع غذایی 

و پزشکی، باروری، مقاوم سازی، اصلاح بذر و تصفیه آب آشامیدنی استفاده می شود.
معاون علمی دانشــگاه آزاد اسلامی سبزوار گفت: با به کارگیری گازهای آرگون و نئون 
می توان قابلیت های این دســتگاه را افزایش داد و برای برقراری ایمنی آن این دستگاه 
دارای کنترل از راه دور و رمزگذاری شده است.دانشگاه آزاد اسلامی سبزوار سال 1363 
تأسیس  شده و هم اکنون پنج هزار دانشجو در مقاطع کارشناسی تا دکتری دارد.سبزوار 

در 230 کیلومتری غرب مشهد مقدس واقع است.

افزودن ۲۲ پزشک متخصص به واحد علوم 
پزشکی تربت حیدریه

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تربت حیدریه از اضافه شدن 22 پزشک به پزشکان 
متخصص این واحد دانشگاهی با هدف خدمت رسانی مطلوب تر به مردم خبر داد.

محمدرضا بهروز روز دوشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا با بیان این مطلب افزود: در 
راســتای خدمت رسانی بیشتر به بیماران، با پیگیری های صورت گرفته 22 پزشک در 
تخصص های کودکان، طب اورژانس، زنان و زایمان، پوست، بیماریهای داخلی، قلب 
و عروق، کلیه و مجاری ادرار، چشــم، روانپزشکی، بیهوشی، ارتوپدی، جراحی مجاری 
ادراری، گوش و حلق و بینی و آسیب شناسی به جمع پزشکان شاغل در دانشگاه علوم 
پزشکی تربت حیدریه اضافه شدند.وی ادامه داد: با افزایش شمار پزشکان، هم اکنون ۷1 
پزشک متخصص در بیمارستان های زیر پوشش دانشگاه علوم پزشکی تربت حیدریه 
مشغول فعالیت هستند.دانشگاه علوم پزشــکی تربت حیدریه به 363 هزار نفر از مردم 
شهرستان های تربت حیدریه، زاوه و مه ولات خدمات ارائه می کند.مرکز شهرستان 225 
هزار نفری تربت حیدریه در 150 کیلومتری جنوب مشهد واقع است.وزیر علوم، تحقیقات 
و فناوری تلاشهای هفتاد ســاله دانشگاه فردوسی مشهد را در مسیر رشد عرصه های 
علمی و فناوری با هدف تحقق آرمانهای علمی دانشــگاه و کشور مورد تقدیر قرار داد.
منصور غلامی در قالب لوح تقدیری کــه دیروز یکم دی ماه آن را امضاء کرده، آورده 
است: دانشگاه هفتاد ساله فردوسی مشهد رشد و بالندگی خود را در عرصه های گوناگون 
علمی و فناوری مرهون کوشش استادان گرانقدری است که دلسوزانه در مسیر تحقق 
آرمانهای علمی دانشگاه و کشور تلاش می کنند.وزیر علوم خطاب به دکتر محمد کافی 
رییس دانشــگاه فردوسی مشهد افزود: لازم می دانم از تلاشهای جناب عالی، اعضای 
محترم هیات رییسه و سایر همکارانی که نام و جایگاه دانشگاه فردوسی مشهد را بالا 
برده اند قدردانی کنم.مراسم گرامیداشت هفتاد سالگی دانشگاه فردوسی مشهد 13 آذر 
ماه گذشته با حضور وزیر علوم، تحقیقات و فناوری و دیگر مسوولات کشوری و استانی 
در مشهد برگزار شد.دانشگاه فردوســی مشهد به عنوان سومین دانشگاه ایران از نظر 
قدمت، سال 1328 با تبدیل شدن آموزشگاه عالی بهداری به دانشکده پزشکی نخستین 
گام های خود را برای شــکوفایی و بالندگی در این شهر برداشت.سال 133۴ با صدور 
مجوز دیگری دانشکده ادبیات این دانشگاه با پنج رشته تاسیس شد و با گسترش آموزش 
عالی در کشــور به ترتیب دانشــکده معقول و منقول)الهیات و معارف اسلامی( علوم، 
دندانپزشکی، دوره شبانه، علوم دارویی و تغذیه، علوم تربیتی و روانشناسی، کشاورزی، 
مهندسی و همچنین مووسســه بینایی سنجی، دبیرستان دانشگاه و مرکز تعلیمات به 
مجموعه دانشــگاه فردوسی افزوده شدند. ســال 1353 این مرکز آموزش عالی بطور 
رســمی دانشگاه فردوسی نامیده شد. ظرف سالهای پس از پیروزی انقلاب شکوهمند 
اســلامی مطابق نیاز روز و ضرورت گســترش آموزشهای عالی و تکمیلی دانشگاهی 
نیز دانشــکده های علوم اداری و اقتصادی، دامپزشکی، آموزشکده کشاورزی شیروان، 
دانشکده  علوم ورزشی، دانشکده علوم ریاضی،  پژوهشکده علوم گیاهی، مرکز تحقیقات 
زمین لرزه شناســی، کالج دانشگاه، دانشــکده منابع طبیعی و محیط زیست، دانشکده 
معماری و شهرسازی، دانشکده حقوق و علوم سیاسی یکی پس از دیگری به مجموعه 
واحدهای این دانشگاه افزوده شد.دانشگاه فردوسی هم اینک 25 هزار دانشجوی شاغل 
به تحصیل در قالب 625 رشــته تحصیلی و 63 گروه آموزشــی دارد. دو هزار و 100 
دانشجوی خارجی نیز در این دانشگاه در حال تحصیل هستند.820 عضو هیات علمی 
نیز وظیفه هدایتهای عالی علمی و تکمیلی دانشجویان مقاطع مختلف دانشگاه فردوسی 

را بر عهده دارند

خبر
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مدیرکل کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان خراسان رضوی: 

نخستین مهرواره سرود 
»نغمه های روشن فردا«  

برگزار می شود

مدیــرکل کانون پرورش فکــری کودکان و نوجوانان خراســان رضوی از 
برگزاری مرحله استانی نخستین مهرواره  سراسری سرود آفرینش با عنوان 
»نغمه های روشن فردا« در مشهد خبر داد.به گزارش صبح امروز، مدیرکل 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان خراســان رضوی ابراهیم زره ساز 
با اعلام این خبر گفت: مرحله اســتانی نخستین مهرواره  سراسری سرود 
»آفرینش« با عنوان »نغمه های روشن فردا« 5 دی  13۹8 درمرکزفرهنگی 

هنری شــماره ۷ کانون برگزار خواهد شد.وی افزود: در این مهرواره که با 
شعار »آینده ساختنی است« برگزار می شود، 12 گروه از مراکزکانون استان 
با 20 قطعه در بخش »سرود نمایش« با هم رقابت می کنند تا از این میان 
آنان سه گروه به عنوان برگزیدگان اســتانی، انتخاب و به مرحله کشوری 
معرفی شوند.گفتنی است: مرحله کشوری »مهرواره سرود« کانون از 1۴ تا 

16 اسفند 13۹8 با میزبانی استان گیلان برگزار خواهد شد.

محققان معتقدند، هرچند برخی احساســات انســانی مانند 
عصبانیت و ترس جهانی هســتند، امــا معانی کلمات مورد 
اســتفاده در بیان آنها از فرهنگی به فرهنگ دیگر متفاوت 
است.به گزارش ایسنا، گروه محققان بین المللی برای بررسی 
اینکه آیا مفهوم کلمه ای مانند »عشق« در زبان های مختلف 
یکسان است، نمونه های 2474 زبان را بررسی کردند. آنان 
در جســتجوی نمونه  لغت های مرتبط بــا یک کلمه بودند 
یعنی کلماتی که بیــش از یک معنی در یک زبان دارند. به 
عنــوان مثال، کلمه »femme« در زبان فرانســوی هم به 
معنای زن و هم به معنای شــوهر است.محققان در نشریه 
Science اظهار کردند: اعتقاد بر این اســت که انسان ها با 
توجه به فرآیندهای بیولوژیکی، احساسات اساسی خاصی را 
با یکدیگر به اشتراک می گذارند.به تازگی، محققان دریافتند 
مفاهیمی مانند عصبانیت که از ســاختار مشترک مغز ناشی 
نمی شــود، مربوط به آموخته های اجتماعی و نتیجه زندگی 

اســت.محققان بر این باورند کــه زبان های مناطق نزدیک 
به یکدیگر ممکن اســت اشتراکات زبانی بیشتری نسبت به 
زبان های دورتر داشته باشند.نتایج این تحقیق نشان داد که 
معنای احساسات بیش از سه برابر معانی رنگ ها در گروه های 
زبانی متفــاوت اســت.محقق این تحقیق جوشــوا کنراد 
دانشجوی دکترا دانشگاه کارولینای شمالی گفت: »این تنوع 
بسیار زیاد شگفت انگیز است.«به عنوان مثال، در زبان های 
هند و اروپایی ، »اضطراب« بیشتر با »خشم« و در زبان های 
استرا-آسیایی با »اندوه« و »پشیمانی« وابسته بود.همچنین 
»عصبانیت« در زبان های ناخی با »حسادت« و در زبان های 
استرا-آســیایی با »نفرت« ، »بدی« و »تکبر« مرتبط بود و 
کلمه »عشق« در زبان های استرا-آسیایی با »حس ترحم« 

همراه شده بود.
کنراد گفت: »با وجــود این تغییرات، کلماتی مانند لذت نیز 

وجود دارند که معنای جهانی دارد  .«

وی در ادامه افزود: این تحقیق درک واضح تری از احساسات 
انســانی به ما می دهد و بیان می کند کــه به عنوان نمونه، 
احســاس لذت در گروه برانگیختگی فیزیولوژیکی جهانی 
قرار دارد.همچنین نشــان می دهد که احساسات نسبت به 
فرهنگ بسیار حساس هســتند و معنای احساسات خاص 
ممکن است از طریق روش های مختلفی که افراد با یکدیگر 
ارتباط برقــرار کردند مانند مهاجرت، جنــگ یا تجارت در 
فرهنگ ها دیگر نفوذ کرده باشــد.«کنراد، خاطرنشان کرد: 
»روانشناسان مدتهاســت که چگونگی درک افراد جهان از 
دنیا را بررســی می کنند اما رویکرد ما ابزارهایی برای انجام 
این تحلیل ها در مقیاســی بی سابقه فراهم کرده است.«وی 
معتقد است، برای یک تحلیل واقعی از احساسات افراد نیازمند 
به جمع آوری اطلاعات زبانی از هزاران زبان هستیم و برای 
درک صحیح از اطلاعات نیز باید از روش های مهم در تجزیه 
و تحلیل استفاده کنیم و ما با گروه بین المللی از زبان شناسان، 

انسان شناسان، روانشناسان، دانشمندان علوم رایانه و آمار در 
هر منطقه این مشــکل را برطرف کردیم.روش بعدی این 
تحقیق چگونگــی درک افــراد در فرهنگ های مختلف از 
مفاهیم زبانی و نه فقط احساسات خواهد بود.محقق دیگر این 
تحقیق کریســتن آ. لیندکیست، استادیار گروه روانشناسی و 
علوم اعصاب دانشــگاه کارولینای شمالی گفت: »سؤوالات 
مربوط به جهانی بودن در مقابل نســبیت فرهنگی عواطف 
به اندازه تحقیقــات علمی در زمینه تکامل، روانشناســی و 
علوم اعصاب قدمت دارد اما در روش جدید ما، با اســتفاده 
از اطلاعات گســترده زبان شناسی محاسباتی نتایج جدیدی 
حاصل می شود. »پروفسور آصفا مجید از دانشگاه یورک که 
با این گروه تحقیقاتی همکاری نداشــت، گفت: » تحقیقات 
قبلی بر مقایسه نزدیک یک یا دو فرهنگ و انتخاب محدود 
احساسات متمرکز بوده و این تحقیق مقیاس بی سابقه ای از 

تنوع بین فرهنگی را ارائه کرده است. «

گروه محققان بین المللی:

معانی کلمات احساسی در فرهنگ های مختلف متفاوت است

» زندگی عزیز«
همیشــه  آدم ها  »بعضی 
بــد می آورنــد. چطور 
بدهــم؟  توضیــح 
منظــورم این اســت 
هســتند  بعضی ها  که 
که ممکن است همه چیز 
مثلًا  باشد-  ضررشان  به 
سه ضربه یا بیست ضربه 
بخورند - و آسیب نبینند.
زندگی  اول  است  ممکن 
مرتکب خطاهایی شوند- 
مثــلًا در کلاس دوم شلوارشــان را کثیف 

کنند- و بعد تا پایان عمر در شــهر کوچکی مثل شــهر ما که مردمش هیچ چیز را 
فراموش نمی کنند) هر شهر کوچکی- باور کنید هر شهر کوچکی- یک همچو جایی 
است( زندگی کنند و اموراتشان را بگذرانند، آدم های قبراق و سرحالی از آب دربیایند، 
و بگویند- صادقانه هم بگویند- که اگر تمام دنیا را به آن ها بدهند، حاضر نیســتند 

جایی غیرازاین جا زندگی کنند.«
نبایــد از آدم ها و زندگی توقع زیادی داشــت و همین که دوســتی ناگهان پرنده ای 
نشــانمان بدهد در آسمان وسط شهر کافی باید باشد که بدبیاری ها را فراموش کنیم 

و به او و روزگار لبخند بزنیم این بود آنچه داستان  غرور از آلیس مونرو می گوید...
مجموعه داستان زندگی عزیز، که شامل یازده داستان کوتاه است، آخرین اثر نویسنده  
کانادایی، آلیس مونرو، است. داستان های این مجموعه در مناطق و شهرهای اطراف 
دریاچه هورن می گذرد و شــخصیت هایش مانند شخصیت اغلب داستان های مونرو 
آدم هایی معمولی هســتند. آلیس مونرو، برنــده ی نوبل ادبیات 2013، از بزرگ ترین 
داستان کوتاه نویسان معاصر اســت. این بانوی 82 ساله در داستان هایش تصویری 
موشــکافانه از زندگی روزمره شــخصیت هایش ارائه می کند. او بیشــتر به زندگی 
آدم های شهرهای کوچک و محل وقوع داستان هایش می پردازد. شخصیت های زن 

در داستان های مونرو زنانی باروحیه و تفکر پیچیده هستند.
کتاب »زندگی عزیز »  نوشــته آلیس مونرو با ترجمه مژده دقیقی در 223 صفحه و 
باقیمت 1۴000تومان را  نشر ماهی در قطع رقعی و با جلد شومیز منتشر کرده است.

معاون فرهنگی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خراسان رضوی:

 صنعت چاپ پاشنه آشیل 
اقتصاد مقاومتی

جلسه هیات مدیره اتحادیه صنعت چاپ استان با حضور معاون فرهنگی و رسانه ای 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان خراسان رضوی برگزار شد.

معاون فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خراسان رضوی افشین 
تحفه گر بهمراه سرپرســت اداره چاپ شــانه چی و مشاور اجرایی معاونت سفیدیان 
باحضور در محل اتحادیه صنعت چاپ استان با رئیس اتحادیه مغانی و همچنین اعضا 

هیات مدیره دیدار و گفتگو نمودند.
در این جلســه تحفه گر از زحمات رییس اتحادیه چاپخانه داران خراســان و تمامی 
همکاران اتحادیه در برگزاری بیســت و یکمین نمایشــگاه بین المللی کتاب مشهد 

مقدس تقدیر و تشکر کرد.
 وی گفت: صنعت چاپ پاشــنه آشــیل اقتصاد مقاومتی ســت اگر قرار است رونق 
تولید داشــته باشــیم توجه به این صنعت ورفع موانع تولیــد وصادرات محصولات 
چاپی باید ســرلوحه کاردرهمه دستگاههای مســئول قرار گیرد. باید ازتهدید تحریم 
 برای توســعه و کارآمدی این صنعت  فرصت ســازی نمــود و به بخش خصوصی 

اعتماد کرد.

گفتگوی صبح امروز  با بهار ارجمند؛ 

 هنر را در این شهر نادیده می گیرند
بهار ارجمند متولد فروردین 135۹در 
مشــهد، بازیگر و دختــر زنده یاد 
انوشــیروان ارجمند و بــرادرزاده 
داریوش ارجمند اســت. او با توجه 
به علاقه اش به هنر هفتم، بازی در 
تئاتر را از پنج سالگی آغاز کرده است 
و بازیگر توانایی اســت که بیشتر در 
عرصه تئاتر فعالیت می کند و معلومات 
بالا و آموخته هایش از پدر روی صحنه 
همیشــه عالی بوده و به همین دلیل 
در سن 13 ســالگی عنوان “بهترین 
بازیگر جشــنواره تئاتر فجــر” را از آن خود کرد. پس از آن 
در تئاترهای بســیار و چندین فیلم سینمایی به ایفای نقش 
پرداخت. به بهانه حضور او در مشهد و بازی در نمایش فاخر 

»عروس سرخ« به گفتگویی کوتاه با او پرداختیم. 
از کارهای موفق این سال ها بگوئید؟

اولین کارم را در ســال 65 به کارگردانی رضا سعیدی یکی 
از بزرگان تئاتر مشهد که متاســفانه امروز بین ما نیستند، 
آغاز کردم که در آن ســال اجرا نشد و بعد از آن در سال 6۹ 
فعالیتم را با اولین کاری که اسم من در شناسنامه آن وجود 
داشــت، تثبیت کردم. مهمترین کارم در سال ۷2 با نمایش 
»ماه مهمان شب« رقم خورد که توانستم جایزه بازیگر اول 
امید همدان را به دست بیاورم و راهیابی این کار به جشنواره 
فجر اتفاق خوبی برای من بود. در ادامه نیز کارهای زیادی 
داشتم که هر کدام از آن ها را به نوعی دوست داشتم. در این 
میان با کارهایی که پدرم نویسنده و کارگردان آن ها بود، این 
فرصت را داشتم که با اجرا در مشهد و تهران در سن دوازده 

و پانزده سالگی تجربه های موفقی به دست آورم.
*فرزند انوشیروان ارجمند بودن چه میزان در موفقیت 

شما دخیل بود؟
پدرم به من و برزو یاد داده بود که روی پای خودمان بایستم 
و حتما مطالعه داشته باشیم. خصوصا در تئاترهایی که بازی 
می کردیم، سختگیری زیادی می کرد که بخوانیم، مطالعه و 
تحقیق کنیم و در نهایت  آنچه را که ماحصل این زحمات 

بود، به خوبی روی صحنه ارزیابی می کرد.
بــه طور کل من هنوز خودم را آدم موفقی نمی دانم و مســیر 
طولانی را تا دستیابی به موفقیت پیش پای خودم می بینم، اما 

خوشحالم فرصت یاد گرفتن چیزهای زیادی از پدرم را داشتم. 
در کنار او درس هایی آموختم که فراتر از بیان هستند. نوع نگاه 
پدر به کار و پرداختن به این عشق، به واسطه مطالعات عمیق و 
جستجوهای میدانی، درس های با ارزشی برای من است. همه 
این اتفاقات باعث شد یاد بگیرم که در کارم دقت کنم و طبیعتا 

آموزش دیدم که مثل او در کارم سخت گیر باشم.
این مطلب صحت دارد که شما اجازه حضور در جلوی 

دوربین قبل از ورود به دانشگاه را نداشتید؟
پدرم بسیار سخت گیر بود و اعتقاد بسیار درستی داشت که 
یک بازیگر باید تحصیل کرده و باسواد باشد و این سواد هم 
به شــکل اکادمیک و هم مطالعه آزاد باشــد. از کودکی به 
لطــف خدا و حضور پدر و مــادرم و اعتقاد و احترم آن ها به 
کتاب، کتابخانه بزرگی در خانه داشــتیم و طبیعتا از همان 
دوران، مطالعه در وجود ما ریشه کرده بود. الگوی ما پدر بود 
که ســاعت ها مطالعه می کرد. بنابراین بخشی از اطلاعات 
ما به واســطه این خواندن ها شکل گرفت و ادامه پیدا کرد. 
اما پدر معتقد بود اگر هنرمندی کم ســواد باشــد، حتما در 
درک مفاهیم دانشگاهی یا تئوریک دچار ضعف خواهد شد 
و به شــدت قائل به تحصیــلات اکادمیک در این حرفه یا 

رشته های مرتبط بود. 
نظر شما در مورد تئاتر امروز مشهد نسبت به زمانی 
که پدرتان در مشــهد کار تئاتــر انجام می دادند 

چیست؟ 
به نظر من در آن زمان تئاتر مشــهد، قطب اول تئاتر ایران 
بود و اساتید بزرگی در آن حضور داشتند که واقعا یکه تازی 
می-کرد و در تمام جشنواره ها و  اجراها بی رقیب و بی بدیل 
بود. من 2۴ ســال مشهد نبودم و در این مدت زمان، کمی 
از عرصه هنر مشــهد دور شــدم ولی به هرحال احساس 
می کنم تئاتر در این دو دهه دچار افول شده اســت. در این 
5 سال بعد از رفتن پدر، به دلایل مختلف به مشهد آمدم و 
توانستم چندین کار ببینم که از این میان چند کار شاخص 
و درخشان دیدم و احساس می کنم خصوصا هنرمندان تئاتر 
جوان مشــهد در حال رقم زدن جهشی بزرگ هستند و با 
وجود اینکه هنر را در این شهر نادیده می گیرند و به آن ظلم 
می کنند، به لطف کســانی که محب هنر هستند این چراغ 
روشن می ماند و با کارهای کلاسیک فاخری که شاهد آن 

هستیم، هنر به مشهد باز می گردد.

*نظر شما در مورد بحث مالیات هنرمندان و سلبریتی ها 
که مدتی است مطرح شده است، چیست؟ 

آنچه که مشــخص و واضح است سلبریتی با هنرمند خیلی 
متفاوت اســت و ما بیشــتر از 15 نفر را نمی توانیم به عنوان 
سلبریتی نام ببریم که آن ها هم در دید هستند و همه با یک 
چوب، زده می شــوند. اما هنرمندی که بیمه و امنیت شغلی 
و بیمه بیکاری ندارد و معلوم نیســت از چه تاریخی تا چه 
تاریخی مشغول به فعالیت است، با چه قاعده ای باید مالیت 
پرداخت کنــد؟ آیا به اندازه کارمند در ماه حقوق میگیرد یا 
بیمه دارد؟ اگر شرایط برابر باشد درست است اما وقتی من، 
به عنوان یک بازیگر تاتر ممکن اســت ســه ماه سر کار و 
یک سال بیکار باشم و مجبورم درآمد آن سه ماه را به تمام 
روزهای ســال تقسیم کنم، به نظرم حقوقم چیزی بیشتر از 

حقوق یک کارمند شریف نیست. 
از مافیای تئاتر بگویید؟

مافیا در هر حوزه ای و در سینمای هر کشوری 
هست و آنچه مرا آزار می دهد این است 

که در این حرفه متاسفانه روابط جای 
ضوابط را گرفته است و به طور مثال 
کسی از من نمی پرسد چقدر سابقه 
کار داری؟ چقدر کار کردی؟ چقدر 
تحصیلات و بضاعت و توانایی کار 
را داری و وقتی احساس می کنم 
هنر بازیگری خصوصا در سینما 
و تلوزیون کاملا از بین رفته، چه 
مافیا باشد و چه نباشد برایم فرقی 

نمی کند و تغییری در ماهیت قضیه 
ایجاد نمی شود. 
و حرفر آخر؟

 انوشــیروان ارجمند برای من مصداق 
عشق اســت و داریوش ارجمند مصداق 

تفکر. خوشحالم که فرصت آموختن تجربه 
در کنار آن ها را داشــتم و امیدوارم هر کسی 
که به هر نوعی به هنر علاقمند اســت، به 
راه های موفقیت دست پیدا کند. هنر دریای 
عظیمی اســت که هر کســی می تواند 
فرصت شنا کردن در آن را داشته باشد.   
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معاون توسعه مدیریت اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خراسان 
رضوی گفت: پایگاه اطلاع رســانی گردشگری ملک آباد مشهد  از طریق مزایده به 
بخش خصوصی واگذار می شود.به گزارش  صبح امروز سیدمهدی کفشچی با اعلام 
این خبر افزود: » اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی 
در نظر دارد در راســتای ماده 86 قانون وصول برخی از درآمدهای دولت و مصرف 
آن در موارد معین و به اســتناد شیوه نامه اجرایی مراکر اطلاع رسانی گردشگری و 
رزرواسیون اماکن اقامتی پایگاه اطلاع رسانی گردشگری ملک آباد واگذار می کند.«او 

ادامه داد: » این مرکز اطلاع رســانی به  اشــخاص حقوقی و شرکت های مجری 
موضوع بند ۴ دســتور العمل اجرایی اماکن اقامتی خصوصی و استیجاری، اشخاص 
حقوقی که فعالیت آن ها صرفا  در زمینه  گردشگری باشد واگذار می شود.«کفشچی 
اظهار کرد: » متقاضیان می توانند پس از دریافت اسناد مزاید از امور قرادادهای این 
اداره کل به نشانی  مشهد، بولوار شهید صادقی، اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی خراسان رضوی از طریق سامانه تدارکات الکترونیک دولت به آدرس 

www.setadiran.ir   در این مزایده عمومی شرکت کنند.

پایگاه اطلاع رسانی 
گردشگری ملک آباد 
مشهد به بخش خصوصی 
واگذار می شود

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری وصنایع دستی خراسان 
رضوی گفت: » ایجاد مسیر دسترسی از آرامگاه فردوسی به 
ارگ کهندژ شهر تاریخی توس از ظرفیت جدید گردشگری 
در این منطقه اســت.« به گزارش  صبــح امروز ابوالفضل 
مکرمی فر با بیان این مطلب افزود: » در راســتای توســعه 
گردشــگری  و افزایش ماندگاری گردشــگران در محدوده 
شهر تاریخی توس ، مشاوری انتخاب و مشاور مطالعاتی رت 
انجام داده است و ایجاد مسیر جدیدی را برای دسترسی به 

ارگ کهندژ پیشــنهاد کرده است.«او ادامه داد: » با توجه به 
مطالعات صورت گرفته و ظرفیت های موجود در این کهندژ 
چند ساعت به حضور گردشگران اصافه می شود و با حضور 
گردشــگران  اطلاعاتی تاریخی این منطقه به بازدید کنند 
منتقل می شــود.« مکرمی فر تصریح کرد: » البته اقداماتی 
در زمینه ایجاد مسیر در داخل کهندژ نیز انجام شده است و 
اکنون با طرح فعلی همگام سازی شده و فردی که قرار است 
وارد کهندژ شود از مسیری تاریخی عبور می کند.«مدیر کل 

میراث فرهنگی، گردشگری وصنایع دستی خراسان رضوی 
با اشــاره به حمایت و همکاری شورای اسلامی و شهرداری 
مشــهد طی چند ســال اخیر از برنامه میــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی در محدوده شهر تاریخی توس، 
گفت: »  شورای اسلامی شهر از این پروژه حمایت می کند 
و برای  اجرای این مسیر دسترسی از شهرداری مشهد کمک 
خواهیم گرفت.«مکرمی فر تاکید کرد: » جذب گردشــگر و 
افزایش ماندگاری گردشگران در محدوده شهر تاریخی توس 

از برنامه هایی اســت که تلاش می کنیم با کمک شورای 
اسلامی شهر، شهرداری و مردم به سرانجام برسانیم.«

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری وصنایع دستی خراسان رضوی اعلام کرد: 

استفاده از ظرفیت کهندژ برای توسعه گردشگری در توس  

 اجرای رای قلع بنا 
در بولوار شهید کریمی

 

شــهردار منطقه 2 مشــهد از اجرای رای قلع بنای ساختمانی در بولوار شهید کریمی 
خبرداد.

به گزارش صبح امروز جلال قربانی با اعلام این خبر افزود: روز گذشته یک ساختمان 
مســکونی واقع در بولوار شهید کریمی 35بنا به دستور مقام قضایی و کمیسیون ماده 

صد قلع بنا شد .
گفتنی اســت: قربانی شهردار منطقه 2 مشهد در محل اجرا رای قلع بنا حضور داشت 

و بر اجرای رای قلع مستقیم نظارت داشت.

شهردار منطقه ۱۲ خبر داد :

تسطیح ۱0 هزار متر مربع از خیابان های 
منطقه ۱۲

شــهردار منطقه 12 از شن ریزی و تسطیح بیش از 10 هزار متر مربع از خیابان های 
ناحیه منفصل توس را داد . به گزارش صبح امروز علی زینت بخش با اعلام این خبر 
گفت : این عملیات اجرایی با توجه فرا رسیدن فصل زمستان و شدت گرفتن بارندگی 
های فصلی و در جهت پاســخگویی به درخواست های شهروندان از طریق سامانه 

13۷ در این محدوده اجرا گردیده است.
وی افزود : در این عملیات از یک دســتگاه لودر ، دو دستگاه کامیون ، یک دستگاه 

توماس و یک دستگاه بازوغلطان استفاده شد.
زینت بخش خاطر نشــان کرد : حدوده 10 هزار متر مربع از خیابان های محله اکبر 

آباد در ناحیه 3 شن ریزی و تسطیح شده است.
 هم چنین معاون فنی و اجرایی شــهرداری منطقــه 12  اظهار کرد: عملیات پروژه 
شــبکه جداسازی آب خام از آب شــرب برای آبیاری درختان ســطح منطقه 12 با 

اعتباری بالغ بر 110 میلیارد ریال در 3 فاز مختلف در حال اجراست.
حسین زاده تصریح کرد: طول لوله گذاری در این پروژه در حدود 120 هزار متر است، 
این در حالی است که که فاز 2 و 3 این پروژه با پیشرفت فیزیکی مناسبی در خیابان 

های الهیه و عصمتیه و مهدیه در حال اجراست.
وی افــزود: اعتبار این پروژه به صورت 50 درصد نقدی و 50 درصد غیر نقدی پیش 
بینی شده اســت وهدف از اجرای این پروژه تحقق جدا سازی آب خام برای آبیاری 
درختان از آب شــرب است و اداره فضای ســبز این منطقه مصمم است تا این مهم 

هر چه زودتر انجام پذیرد.

بهره برداری از کانال جمع آوری آبهای 
سطحی خیابان بهار

شهرداری منطقه 8 گفت: کانالهای روباز که احتمال آبگرفتگی وجود داشت بازسازی 
و تبدیل  به کانالهای سرپوشیده شده است.

به گزارش صبح امروز علی شیرازی با اعلام این خبر گفت : عملیات احداث و توسعه 
کانال خیابان خیابان بهار حدفاصل استانداری و خیابان رزم با متراژ ۷00 متر طول با 

اعتباری بالغ بر 1 میلیارد ریال به مرحله بهره برداری رسید.
افزایش متراژ کانالهای سرپوشــیده و اصلاح شیب جوی ها به منظور عدم آبگرفتگی 
در پیاده روها و حاشــیه خیابان از جمله فعالیت های انجام شده در این طرح عمرانی 
بوده اســت. مهندس شــیرازی ادامه داد: عملیات اجرای تبدیــل کانال های روباز 
جمع آوری آب های سطحی و تبدیل آن به کانال سرپوشیده با همت کارشناسان اداره 

فنی و عمران منطقه انجام گرفته است .
شهردار منطقه 8 مشــهد تصریح کرد: از آنجا که کاهش خطرپذیری شهر در مقابل 
ســیلاب یکی از پروژه های مهم در شهرداری اســت ما با احداث کانال ها سعی در 
جمع آوری و هدایت اصولی آب های روان داریم تا بدین طریق بتوان گامی در کاهش 
آســیب های ناشــی از آن برداریم.وی اضافه کرد: کانال جمع آوری آبهای سطحی 
خیابان بهار یکی از کانال های اصلی شهری می باشد که بصورت کانال بتنی مسلح 
در حال ساخت اجرا میگردد و با احداث این کانال ها در مرکز شهر آب های سطحی 
جاری در زمان بارندگی های فصلی هدایت و جمع آوری و از جاری شدن آب در سطح 

معابر و همچنین آبگرفتگی در این مسیرپیشگیری می شود.
گفتنی اســت با اجرای پروژه عملیات احداث و توسعه کانال خیابان ارشادالرضا،رزم ، 
بهشتی و بهار علاوه بر ساماندهی آبهای سطحی و جلوگیری از آب افتادگی و ارتقای 
ســطح بهداشت محیطی با بازسازی و تبدیل کانالهای روباز به کا نالهای سرپوشیده 
؛ فضای ســواره رو نیز افزایش یافته اســت که این موضوع ضمن تسهیل در جریان 

ترافیک این شاهراه مواصلاتی رضایت مردمی را نیز به همراه داشته است .

رییس شورای اسلامی شهر مشهد هشدارداد:

خطر4200هکتار بافت فرسوده در مشهد
رییس شورای اسلامی 
اشاره  با  مشهد  شهر 
به اینکه حدود 6 هزار 
ناکارآمد  بافت  هکتار 
و فرسوده شهری وجود 
دارد کــه حــدود ۴200 
خطرآفرین  آن  هکتــار 
است، هشــدارداد: توجه 
بــه موضــوع بازآفرینی 
شــهری برای جلوگیری 
از بروز این خطرات امری 

ضروری است .
به گــزارش صبح امــروز، محمدرضا حیدری 
روز گذشته در ابتدای هشتادمین جلسه علنی 
شورای شهر با اشــاره به روز »ایمنی در برابر 
زلزله و کاهــش اثرات بلایای طبیعی« افزود: 
همه شهرهای کشور از جمله کلانشهر مشهد 
درمعرض خطر بلایــای طبیعی به ویژه زلزله 

هستند.
وی اضافه کرد: شــهرداری مشــهد در حوزه 
مقابله با بحران اقدامات خوبی از قبیل تشکیل 
گروه های دوام ثامن و احداث سالن های چند 
منظوره بحران را انجام داده است اما این کارها 
کافی نیســت و بازآفرینی بافت های فرسوده 
و ناکارآمد به عنوان موضوعی زیرســاختی در 

مقابله با بحران باید مورد توجه قرار گیرد.
وی ضمن اشــاره به اینکه درمشهد 66 محله، 
هدف طرح های بازآفرینی هستند، گفت: از این 
میان در مرحله اول 20 محله اولویت داربرای 
اجرای طــرح بازآفرینــی در مناطق مختلف 
شهری مشهد انتخاب شده اند، که 55 درصد 
جمعیت بافت فرســوده و ۴1 درصد مساحت 

بافت فرسوده را در خود جای داده اند.
رییس شــورای اسلامی شهرمشــهد با تاکید 
براینکه باید ظرفیت مــردم را در بازآفرینی به 
کار گرفت، اظهارکرد: با تدبیر شــورای شهر و 
مدیریت شهری دفاتر تسهیلگری، برای اجرای 
طرح بازآفرینی در شهر مشهد راه اندازی شده  
است اما در این مسیر نیازمند عظم جدی تری 

هستیم .
وی ادامه داد: در حال حاضر برای شــتاب این 
روند 20 دفتر تســهیلگری جهت اجرای طرح 
های بازآفرینی در شهر مشهد فعال شده است 
اما این نگرانی وجود دارد که این دفاتر با پیچ و 
خم های اداری نتوانند اقدامات جدی و سریعی 

انجام دهند.
کمک 6 میلیارد تومانی مدیریت شهری 

مشهد به رفع بی سوادی
رییس شــورای اسلامی شهر مشهد همچنین 
درادامه با اشــاره به در پیش رو بودن سالروز 

اظهارکرد:  نهضــت ســوادآموزی  تشــکیل 
ســوادآموزی از تکالیف دولت است و مدیریت 
شهری در مشهد هم در این خصوص اقدامات 

خوبی انجام داده و پیشقدم بوده  است.
وی افزود: حدود 2۹هزار بی ســواد درمشــهد 
حضــور دارند کــه طی تفاهم نامــه ای میان 
شهرداری مشــهد با آموزش و پرورش استان 
مقرر شد تا ســال 1۴00 بی سوادی در مشهد 
ریشــه کن شود که برای دســت یابی به این 

هدف از سوی مدیریت شهری6 میلیارد تومان 
در نظر گرفته شده است.

حیــدری درادامه به درپیــش رو بودن میلاد 
حضرت عیسی مســیح نیز اشاره کرد و گفت: 
این روز را بــه پیروان ایــن حضرت تبریک 
می گوییم و خوشــبختیم که در شهر مشهد 
مســیحیان نیز درکنار ســایر ادیــان زندگی 
می کنند، در این شــهر با توجه به ســیره امام 
رضا )ع( به گونه ای بوده که ادیان مختلف در 

این شهرکنار یکدیگر زندگی می کنند و مکان 
مذهبی نیز دارند.

گفتنی است؛ در ادامه هشتادمین جلسه علنی 
شورای شهر، لایحه مدیریت تعارض منافع در 
شهرداری مشــهد و تاسیس شرکت ارتباطات 
شهرمشــهد به تصویب رسید و لایحه تفریغ 
بودجه ۹۷ سازمان اجتماعی فرهنگی شهرداری 
مشهد برای بررسی بیشتر به کمیسیون های 

تخصصی برگردانده شد.

عضو کمیته شــفافیت شورای اسلامی شهر مشهد گفت: با اجرای طرح »شفاف سازی معاملات و موارد 
اســتخدامی شهرداری مشــهد« که امروز به تصویب نمایندگان پارلمان این شهر رسید، شاهد اقدامات 

خوبی در حوزه شایسته سالاری در مدیریت شهری خواهیم بود.
به گزارش صبح امروز محمد حاجیان شــهری در حاشیه هشتادمین جلسه صحن علنی شورای اسلامی 
شــهر مشهد با اشــاره به جزئیات این طرح اظهارکرد: تغییر در تمام حوزه ها و ایجاد شهرداری شفاف و 
شیشه ای از جمله مهم ترین شعارهای انتخاباتی منتخبان پنجمین دوره شورای اسلامی شهر مشهد به 
حساب می آمد و به همین خاطر از زمان تشکیل کمیته شفافیت این مجموعه، طرح ها و لوایح مختلفی 

در راستای نیل به این هدف به تصویب رسید.
وی با بیان این که تصویب طرح »شــفاف ســازی معاملات و موارد اســتخدامی شــهرداری مشهد« 
نیــز در زمره مهم ترین این موارد اســت، ادامه داد: با این مصوبه بســیاری از شــاعبه ها درباره ورود 
نیروهای وابســته به مدیران شــهری و اعضای شــورای شهر به پیکره شــهرداری از بین می رود و با 
 شــفافیت به وجود آمده، روابط استخدامی با مدیریت شــهری باید از طریق فراخوان های وزارت کشور

 صورت پذیرد.
عضو کمیته شفافیت شورای اسلامی شهر مشهد متذکرشد: این طرح به رفع بخشی از مدیریت تعارض 
منافعی که معمولا بین شــغل افراد و منافع شهرداری و فردی ایجاد می شود، کمک می کند و سعی بر 
این شده به استناد قوانین بالادستی همچون قانون مبارزه با فساد و همچنین قانون منع مداخله کارکنان 

دولت و قانون شوراها در این زمینه به صورت جدی پیشگیری های لازم صورت پذیرد.
وی همچنین با اشــاره به رفع ابهاماتی که در حوزه برخی از پیمانکاران به وجود می آید، اضافه کرد: با 
تایید فرمانداری، این مصوبه در مرحله اجرا قرار می گیرد و شاهد پیشگیری از رانت خواری های احتمالی 

در این حوزه خواهیم بود.

عضـو کمیتـه نظارتی شـماره یک 
مشـهد  شـهر  اسـلامی  شـورای 
گفـت: اصـلاح سـاختار بافت های 
فرسـوده مـی تواند مـردم محلات 

کـم برخـوردار را توانمنـد کند.
بـه گزارش صبح امـروز، حمیدرضا 
جلسـه  حاشـیه  در  زاده  موحـدی 
کمیتـه نظارتـی شـماره یـک کـه 
بـا هدف بررسـی و حل مشـکلات 
مربـوط بـه شـهروندان منطقـه ۴ 
برگزار شـد، اظهارکرد: در روزهای 

یکشـنبه در جلسـات کمیتـه هـای نظارتـی مناطـق کـم برخـوردار و پیرامونـی بـا شـهروندانی مواجـه 
هسـتیم کـه مطالباتـی حداقلی دارند و بیشـتر آن هـا تحت پوشـش نهادهایی حمایتـی همچون کمیته 

امـداد امـام خمینی)ره( و بهزیسـتی هسـتند.
وی بـا بیـان ایـن کـه وظیفه خود مـی دانیم که نهایت کمک و حمایت را از این اقشـار شـریف داشـته 
باشـیم، ادامـه داد: بـا ایـن حـال بایـد در راسـتای توانمندسـازی ایـن افـراد بـرای عـدم نیاز بـه چنین 

کمـک هایـی گام برداریم.
عضـو کمیتـه نظارتـی شـماره یـک شـورای اسـلامی شـهر مشـهد بـا تاکیـد بـر لـزوم توجه ویـژه به 
حـوزه بازآفرینـی شـهری بـرای اصـلاح سـاختار بافـت های فرسـوده گفـت: با چنیـن رویکـردی و به 
تبـع فعالیـت دفاتر تسـهیل گری، شـاهد رفع مشـکلات محـلات و رونق بافـت های فرسـوده خواهیم 
بـود کـه همیـن موضوع سـبب رفـع نیاز بسـیاری از اهالـی سـاکن در این محـدوده هـا از کمک های 

کمیتـه هـای نظارتی خواهد شـد.
وی بـا بیـان ایـن کـه نـگاه یکسـان بـه همـه مناطـق اعـم از برخـوردار و غیربرخـودار از مهـم ترین 
سیاسـت هـای شـورای اسـلامی شـهر مشـهد در پنجمیـن دوره خـود اسـت، ادامـه داد: منطقـه ۴ 
شـهرداری مشـهد نیـز بـه عنـوان یکـی از مناطـق کـم برخـودار دارای ظرفیـت هایـی اسـت کـه در 

صـورت شـناخت آن اتفاقـات بسـیار خوبـی را مـی تـوان بـرای اهالـی آن رقـم زد.
بـه گفتـه موحـدی زاده، ایـن محـدوده شـهری از حیث سـرمایه گـذاری نیز بـه عنوان یکـی از مناطق 
پرظرفیت به شـمار می آید و شـورای اسـلامی شـهر مشـهد نیز بخشـودگی های بسـیاری قابل تاملی 

را بـرای سـرمایه گـذاران ایـن منطقه در نظر گرفته اسـت.
وی بیـان کـرد: ظرفیـت هـای گردشـگری و ارتبـاط گیـری ایـن منطقه بـا مناطـق برخوردار شـهر از 
طریـق اتصـال خـط 2 متـرو مـی توانـد فاصله هـای جنوب و شـمال شـهر را به میـزان قابـل توجهی 

کـم کند.
نایب رئیس شـورای اسـلامی شـهر مشـهد خاطرنشـان کـرد: در همین راسـتا توزیع متـوازن خدمات و 
سـرانه هـای شـهری مـی توانـد به عنـوان یکی از مهـم ترین مولفـه های در این زمینه شـناخته شـود 

کـه البتـه در دوره فعلـی مدیریـت شـهری نیز توجه خاصی به آن شـده اسـت.
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مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری مشهد گفت: در راستای حفظ محیط زیست و کاهش 
آلودگی هوا، ســرویس دهی اتوبوس های دودزا متوقف و بــه مراکز تعمیراتی اعزام می 

شوند.
به گزارش صبح امروز، سعید حسینقلی زاده مقدم با بیان این مطلب اظهار کرد: معاینه 
فنی اتوبوس ها نیز از اهمیت بالایی برخوردار است و تمامی ناوگان با نظارت ویژه ای 
پس از بررسی درتعمیرگاه به مراکز معاینه فنی اعزام می شوند. وی به دیگر اقدامات 

این سازمان در جهت کاهش آلودگی هوا اشاره کرد و گفت: تداوم استفاده از گازوئیل با 
اســتاندارد یورو ۴، الزام اتوبوسرانان به خاموش کردن ناوگان در پایانه ها در طول ساعات 

سرویس دهی روزانه نیز از دیگر اقدامات این سازمان است.
حســینقلی زاده مقدم در پایان از شــهروندان درخواست کرد: در صورت مشاهده اتوبوس یا مینی 
بوس دودزا در شهر، مراتب را از طریق سامانه ارتباطات مردمی )13۷( یا اداره بازرسی سازمان با 
شــماره 33235 و سامانه پیام کوتاه 30008888 اطلاع داده تا در کمترین زمان ممکن نسبت به 

خارج کردن وسیله نقلیه از خط و تعمیر آن اقدام شود.

قائم مقام ستاد مناسبت های شهرداری مشهد  گفت: در نوروز سال آینده 33 المان با گل آرایی 
و فضای سبز تلفیق شده است.

به گزارش صبح امروز، مهدی یعقوبی در حاشیه بازدید از نمایشگاه المان های بهار۹۹ 
که در چهارســوق بوستان کوهسنگی برگزار شد، خاطرنشان کرد: المان های نوروزی 
ســال ۹۹ بسیار متنوع، مفهومی و از کیفیت خوبی نســبت به سال گذشته برخوردار 

است.
وی ضمن اشــاره به اینکه برخی المان ها که در ســال های گذشــته مورد اســتفاده 

قــرار گرفته بــا تغییــرات و جانمایی جدیــد در نوروز ســال آینده نیز مورد اســتفاده 
 قــرار می گیرد، افزود: المان های شــهری، متناســب با ایــام نوروز و فصل بهــار جانمایی 

خواهند شد.
قائم مقام ســتاد مناسبت های شــهرداری مشــهد با بیان اینکه مراحل داوری بالغ بر 80 المان 
 برای نوروز ۹۹ انجام شــده اســت، اظهار داشــت: 33 المان با گل آرایی و فضای ســبز تلفیق

 شده است.

تلفیق 33 المان با گل آرایی و فضای سبز در نوروز ۹۹خروج اتوبوس های دودزا از چرخه سرویس دهی و اعزام به مراکز تعمیراتی
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 به دنبال 
هافبک مغضوب 

کالدرون

هافبک پرسپولیس در آستانه جدایی از این تیم و پیوستن به تیم شهرخودرو 
قرار دارد.امید عالیشاه برای پنجمین بازی متوالی جایی در لیست بازیکنان 
پرسپولیس نداشت و به نظر می رسد تصمیم گابریل کالدرون برای حضور 
او در لیســت خروج این تیم قطعی اســت.هافبک مغضوب ســرخ ها که 
کاپیتان ســوم این تیم محسوب می شــود به همین خاطر قصد دارد این 

تیم را ترک کند تا فوتبال خود را در تیم دیگری از لیگ برتر دنبال کند.

از قرار معلوم عالیشاه که از ســه تیم لیگ برتری پیشنهاد رسمی دریافت 
کرده اســت مذاکرات جدی تری را با شهرخودرو مشهد داشته است تا در 

نیم فصل دوم در جمع شاگردان یحیی گل محمدی باشد.
هافبک پرســپولیس تصمیم نهایی خود را هفته آینده برای امضای قرارداد 
با مشهدی ها می گیرد تا این بازیکن نیز همچون سروش رفیعی که با قلم 

قرمز کالدرون روبرو شده بود به شهرخودرو بپیوندد.

ســرمربی سابق ابومســلم گفت: چهل سال پیش که 
بازیکن اســتقلال بودم پایم عمل کــردم تا اینکه این 

روزها مجبور شدم دوباره این کار را بکنم. 
اکبر میثاقیان که این روزها مشغول فیزیوتراپی پس از 
عمل زانوی خود است، نیز گفت: شکر خدا راه افتاده ام 
و پس از طی دوره های اســتراحت، تا الان 20جلســه 
فیزیوتراپی کرده ام که زودتر پایم خوب شود چون اصلا 
طاقت خانه نشینی ندارم و دلم شدیدا برای فوتبال تنگ 

شده است.
وی با بیان اینکه 40ســال از آخرین عمل جراحی بر 
روی پایش می گذرد، گفت: شکر خدا من اصلا مریضی 

نکشــیده ام چه برســد به اینکه اتاق عمل بروم و فقط 
خاطرم هســت حدود ســال59 بود که تیم ملی دعوت 
شــده بودم و در بازی تدارکاتی با شــاهین مینیسکم 
آسیب دید و ســعی کردم مدارا کنم که نشد. آن سال 
که بازیکن اســتقلال تهران هم بــودم عمل کردم و 
بر خلاف فوتبالیســتهای الان که چنــد ماه بعد عمل 
مینیسک کار را شــروع می کنند، یک ماه نشد که سر 
تمرینات منصورخان پورحیدری خدا بیامرز حاضر شدم.
اکبر اوتی با تشکر از اهالی فوتبال که به عیادتش رفته 
بودند، ادامه داد: واقعا ســنگ تمام گذاشتند و خیلی از 
کســانی آمدند که خاطراتم را تازه کردند. دست همه 

شــان درد نکند. چاره ای نداشتم که عمل کنم چون از 
سال90 پایم درد گرفته بود و کلا منحنی شده بود که 

هر لحظه احتمال داشت در برود.
میثاقیان که به واســطه جنب و جــوش در لب خط و 
خارج شدن از محوطه فنی مدام با داور چهارم در حال 
بحث بود، گفت: من فکر کنم که آه همه داوران چهارم  
لیــگ برتر و لیگ یک زانــوی مرا گرفت بس که من 
حین بازی نفهمیدم و از محوطه فنی رد شــدم و این 
بندگان خدا اذیت شــدند)با خنده(. اما جدا من با جنب 
و جوشــی که کنار زمین دارم نمی توانم روی نیمکت 

بنشینم.

سرمربی سابق ابومســلمی ها ادامه داد: الان بهترین 
موقــع برای عمل بود چون از ســال53 یــا به عنوان 
بازیکن داخل زمین چمن بوده ام و یا کنار زمین مشغول 
مربیگری هستم و امسال اولین سالی است که سرکار 
نرفتم و به اصرار خانمم ســراغ زانویم رفتم. باور کنید 
حاضرم همین الان هم با پای شکسته کنار زمین بروم 

بس که به این فوتبال عشق دارم.
اکبر اوتی فوتبال ایران در آخر درباره احتمال حضورش 
روی نیمکــت یکی از تیم های حاضر در فوتبال ایران 
گفت: اگر قســمت شود انشــا ا... تا آخر فصل یک جا 

مشغول خواهیم شد که سرمان گرم شود.

چاره ای نداشتم که عمل کنم

سه مسابقه معوقه هفته یازدهم لیگ برتر 
امروز سه شنبه برگزار می شود و در یکی 
تراکتور میزبان  از حساس ترین مسابقات 

شهر خودرو است.
یکــی از جذاب ترین فینال های لیگ نیم 
فصل اول در تبریز برگزار می شود. جایی 
که دو تیم مدعی روبه روی هم صف آرایی 
خواهند کرد. اگر این مسابقه در موعد مقرر 
برگزار می شد تقابل یحیی گل محمدی با 
دنیزلی می توانست جذابیت های ویژه ای 
داشته باشــد اما دنیزلی بعد از روند نزولی 
که پیــدا کرد از تراکتور جدا شــد و حالا 
ساکت الهامی دستیار و دوست سابق گل 
محمدی هدایت تراکتور را برعهده گرفته 

و دو برد متوالی هم کسب کرده است.
تراکتور اکنــون با 2۴ امتیــاز و دو بازی 
کمتر روی پله ششم جدول لیگ ایستاده و 
شهر خودرو هم با 28 امتیاز چهارم است. 
پیروزی در این مســابقه برای هر دو تیم 
بســیار مهم و حیاتی است. تساوی هم به 
سود ســایر مدعیان بالانشین خواهد بود. 
تیم برنده هم شــرایط مناسبی در جدول 

لیگ خواهد داشت.
بازی سخت و جذابی داریم

یحیی گل محمدی ســرمربی شهرخودرو 
در نشست خبری قبل بازی تیمش مقابل 
تراکتور در بازی معوقه هفته یازدهم لیگ 
برتر اظهار کرد: یک بازی حساســی را در 
پیش داریم. به نســبت بازی های گذشته 
ایــن دیــدار مهم ترین بازی ماســت و با 
توجــه به جایگاه هــای دو تیم در جدول، 
بازی ســخت و جذابی را در پیش داریم. 
با توجه به اینکــه دو تیم فوتبال خوبی را 
ارائــه می کنند، فکر می کنــم بازی خوبی 
را از هر دو تیم شــاهد باشــیم. برای تیم 
تراکتور احترام زیادی قائلیم چون بازیکنان 
بســیار خوبی دارند و آقــای الهامی هم 

تغیــرات خوبی در تیم ایجاد کرده اســت 
و هواداران خوبــی در این تیم وجود دارد. 
امیدوارم بــازی خوبی انجــام بدهیم. ما 
فرصت چندانی برای ترمیم نداشتیم و فقط 
توانستیم با بازیکنان کار تاکتیکی را انجام 
دهیم. در مجموع امیدوارم مصاف خوبی را 

از هر دو تیم ببینیم.
او درباره محــروم و مصدوم تیمش گفت: 
مصدوم آقاجانپور است. یک بازیکن تیم ما 
در اردوی تیم ملی امید اســت و به غیر از 
ایــن دو نفر تمام بازیکنان برای این بازی 

آماده هستند.
گل محمدی افــزود: تراکتور در این بازی 
انگیزه بیشــتری دارد که بتواند سه امتیاز 
ایــن بازی را به دســت آورد چون در این 
بازی میزبان اســت. تراکتور در کل روند 
مثبتی از خود ارائه کرده اســت. وقتی ما 
جــدول را ببینیــم، دو تیم بســیار به هم 
نزدیک هستند و این نشان می دهد ما در 
این بازی به دنبال پیروزی هستیم و حتما 
در ایــن بازی تمام تلاش خــود را انجام 

می دهیم تا بتوانیم پیروز میدان باشیم.
ســرمربی شــهر خودرو خاطرنشان کرد: 
تاخیر بازی به ضرر ما شــد. فکر می کنم 
عقب افتادن بازی به نفع تراکتور شــد اما 
در کل شــناخت خوبی از تراکتور داریم و 
فکر می کنم بازیکنان هستند که در نتیجه 
بــازی تاثیر می گذارند و شــناخت مربیان 
نمی تواند تاثیر خاصــی روی نتیجه بازی 

بگذارد.
شهر خودرو تیم  تاکتیکی است

ســاکت الهامی در نشســت خبری پیش 
از دیدار معوقه تیــم فوتبال تراکتور تبریز 
مقابل شهر خودرو اظهار داشت: این بازی 
هم از لحــاظ جدولی برای دو تیم اهمیت 
دارد و هم از نظر شــخصیتی مهم است. 
شــهر خودرو یکی از تیم هــای تاکتیکی 

فوتبال اســت و مجموعه بســیار خوب و 
قوی دارد. با این شــرایط دیدار ســختی 

داریم.
وی ادامــه داد: شــرایط خوبــی داریم و 
تمرینات خوبی را پشــت ســر گذاشتیم. 
نمی دانم این از بدشانسی یا خوش شانسی 
ماســت که در 18 روز، بایــد در پنجمین 
بازی خــود به میدان برویــم. فاصله کم 
دیدارها خیلی کم اســت و کار ما را خسته 
کرده اســت. چند مصدوم داریم، اما برای 
بازیکنان ما فرقی نمی کند که چه کســی 
در زمین باشد. مهم این است که یک تیم 

واقعی باشیم.
»روزهای ســخت زودتر از چیزی که فکر 
می کردیــم رســید.« مربی تیــم تراکتور 
ضمن بیــان این جمله گفــت: به کمک 
هواداران باشعور و پرشور نیاز داریم و فکر 

می کنم روز سختی برای هر دو تیم باشد. 
امیدواریم نتیجه بازی به نفع ما باشــد و 
تــلاش می کنیم نتیجــه لازم را بگیریم. 
می دانیــم تیمی باکیفیت و خوب مقابل ما 
قرار گرفته اســت. ما هم قبلًا امتیازاتی از 
دست دادیم و هیچ توجیهی برای از دست 

دادن امتیاز نداریم.
جدید  بازیکن  جــذب  درخصوص  الهامی 
تصریــح کرد: بــرای به خدمــت گرفتن 
بازیکنــان جدیــد به جمع بنــدی قطعی 

نرسیده ایم.
وی دربــاره وضعیت کوین فورچونه گفت: 
فورچونــه در تمرینات حضور نداشــت و 
روز یکشــنبه به تیم اضافه شد. گفتم که 
تمرینات صبح و بعدازظهر برای فورچونه 

در نظر بگیرند تا به آمادگی لازم برسد.
مربی تیــم تراکتور درخصوص شــناخت 

کادر فنــی ایــن تیم از شــاگردان یحیی 
گل محمدی اظهار داشــت: شناخت خوبی 
از حریف داریم. فکــر می کنم هر دو تیم 
از هم شــناخت کافی دارند و شاهد بازی 
نزدیکی خواهیم بود، اما برتری ما نســبت 

به حریف، هواداران ما خواهد بود.
الهامی در پاســخ به این پرســش که حد 
نصــاب امتیازی بــرای ادامــه همکاری 
باشــگاه تراکتور با او در نظر گرفته شــده 
است یا خیر، گفت: با باشگاه در خصوص 
اینکه با کســب چند امتیاز به کارم ادامه 
دهــم، حرفی نزدم. مــن فرزند همین جا 
هســتم و تلاش می کنم بهترین عملکرد 
را داشته باشم. تراکتور، امانتی است که به 
ما سپرده شده و امیدواریم این امانت را به 
بهترین نحو تحویل دهم. بازی امروز تمام 

همّ وغمّ ما خواهد بود.

واکنش روس ها به مصدومیت یزدانی
روس ها نســبت به مصدومیت حســن یزدانی واکنش نشان دادند و از 
نگرانی مســئولان ورزش ایران برای رسیدن این چهره شاخص برای 

حضور در المپیک خبر دادند.
پس از آسیب دیدگی شدید حسن یزدانی دارنده مدال های طلای جهان و 
المپیک در جریان آماده سازی جهت حضور در رقابت های کشتی آزاد جام 
باشگاه های جهان، وی بلافاصله راهی تهران شد و ساعتی پیش زانوی 

خود را به تیغ جراحان سپرد.
روس ها که در جریان فینال المپیک 2016 ریو با شکست گدویف مقابل 
یزدانی در فینال، مدال طلا را از دست دادند، نسبت به مصدومیت چهره 

شاخص کشتی ایران واکنش نشان دادند.
صفحه اینستاگرامی کشتی روسیه با اشاره به مصدومیت یزدانی پیش از 
رقابت های جام باشگاه های جهان نوشت:حسن یزدانی از ناحیه مینیسک 
زانو بشدت آسیب دید و گفته می شود برای چند ماه دور از میادین کشتی 
خواهد بود. امید اصلی ورزش ایران برای کســب مدال طلای المپیک 
توکیو در جلسه تمرینی روز چهارشنبه در بجنورد، دچار مصدومیت شد 
و پس از این اتفاق نیز بلافاصله راهی تهران شد تا درمانش را پیگیری 
کند. بر اساس اطلاعات بدست آمده یزدانی 3 ماه دور از میادین خواهد 
بود. با این حال ایران نگران است که رهبر و امید اصلی اش در المپیک 

توکیو به فرم ایده آل خود نرسد.
بر اساس اعلام پزشــکان یزدانی حدود 2 ماه دور از میادین خواهد بود 
و مشــکلی جهت حضور در المپیک که ۷ ماه دیگر برگزار می شــود، 
ندارد.مســئولان ورزش ایران نیز حمایت همه جانبه ای از حسن یزدانی 

داشته اند.

بازیکن پیام باز هم تهدید به جدایی کرد
بازیکن پیام مشهد گفت: با خاتم قرارداد داخلی بسته ام و اگر پیام قراردادم 

را پرداخت نکند، به خاتم خواهم رفت.
مجتبی شــبان، در خصوص جدایی از پیــام و حضور در تمرینات خاتم 
اردکان اظهار کرد: کمیته انضباطی فدراسیون والیبال به ما اجازه داده با 
هــر تیمی که می خواهیم قرارداد ببندیم و تمرین کنیم، اما فعلا ممکن 
نیست ثبت رسمی شود. با خاتم قرارداد داخلی بستم و تمرین کرده ام. اگر 
پیام به تعهداتش عمل نکند، به خاتم خواهم رفت. تمرینات پیام هنوز آغاز 
نشده و شرایط خوب نیست. اگر برای پیام اتفاق مثبتی رخ دهد، در این 

تیم ماندگار می شوم، حتی منزلم در مشهد را تحویل نداده ام.
وی افزود: دوســت ندارم از مشهد بروم، اما شــغل من والیبال است و 

نمی توانم رایگان کار کنم. در نیم فصل تیم ها به دنبال بازیکن هستند. 
این کار را انجام دادم تا اگر باشــگاه پیام تا 10 دی نتوانست قراردادم را 

پرداخت کند، آینده والیبالم به مشکل نخورد.
بازیکن پیام مشهد خاطرنشــان کرد: باشگاه پیام تصمیم گیرنده نهایی 
است. باشــگاه طبق قرارداد و مطابق آیین نامه موظف است  ۴5 درصد 
قــرارداد بازیکنان را تا دهم دی پرداخت کند. اگر باشــگاه این مبلغ را 

پرداخت نکند، می توانیم قرارداد را یک طرفه فسخ کنیم.
شبان تصریح کرد: با مدیرعامل باشگاه صحبت هایی داشته ام و قول داده  
این مبلغ را پرداخت کند. قول مدیریت وابسته به عملی شدن وعده های 
مســئولان است. شــهرداری می گوید که تا چند روز آینده به پیام پول 
می دهیم، مدیرعامل نیز روی حســاب قولی که شهرداری داده به تیم 

وعده می دهد.

مربی مشهدی در یک قدمی شهرداری ارومیه
مربی مشــهدی والیبال ایران برای انجام مذاکره با مسئولان شهرداری 

ارومیه روز چهارشنبه راهی این شهر خواهد شد.
تیم والیبال شهرداری ارومیه برای ادامه رقابت های لیگ برتر باشگاه های 
کشور با پیمان اکبری به عنوان سرمربی به توافق رسید. به این ترتیب 

مصطفی کارخانه از این تیم جدا و اکبری جایگزین وی شد.
مربی تیم ملی والیبال ایران برای انتخاب دســتیارش در تیم شهرداری 
ارومیه مذاکره ای با رضا مومنی مقدم انجام داده است. برای نهایی شدن 
این مذاکرات اکبری و مومنی مقدم روز چهارشنبه راهی ارومیه می شوند 

تا با مسئولان تیم به جمع بندی برسند.
همچنین گفته می شود در ادامه راه چند بازیکن از شهرداری ارومیه جدا 
خواهند شد و احتمالًا حداقل دو بازیکن در پست پاسور و دریافت کننده 

به جمع شاگردان اکبری اضافه خواهند شد.

انتقاد مربی سابق پیام از ضعف مدیریت در این تیم
مربی سابق پیام مشهد گفت: مشکلی اصلی پیام پول نیست و بیشتر از 

پول، ضعف مدیریتی این تیم را آزار می دهد.
مهدی فعال در خصوص عملکرد پیام در 10 هفته لیگ برتر اظهار کرد: 
اگر سرمایه گذاری حرفه ای روی پیام صورت می گرفت، باید شاهد بهبود 
نتایج این تیم نسبت به فصل قبل می بودیم. وقتی که قرار است تیم با 
دســت و پای شکســته در لیگ حاضر شود و نتایجی مشابه این فصل 
کسب کند، چه اصراری به استفاده از بازیکن غیربومی ست؟ همین تیم 
اگر با بازیکن بومی این نتایج را کسب می کرد و به رتبه هشتم می رسید، 

جای دفاع داشت اما وقتی با مجموعه ای از غیربومی ها به سختی به رتبه 
هشتم می رسید و در پلی آف هم در صورت حضور، شکست خواهیدخورد، 

طبیعتا یعنی یک جای کار ایراد دارد.
وی افزود: برای اکبر خداوردی احترام زیادی قائلم، اما همانند خداوردی 
در مشــهد کم نداریم. هر شخصی که از این تیم حمایت و از بیت المال 
برای آن هزینه می کند، باید بداند با پتانسیل بالای مربی گری در مشهد، 
نباید از مربی غیر بومی اســتفاده شــود. اگر از مربی غیربومی استفاده 

می کنیم، باید آپشن های به خصوصی داشته باشد.
مربی ســابق پیام مشــهد خاطرنشان کرد: مســائل مختلفی دست به 
دســت هم داده تا این نتایج ضعیف حاصل شود. پیام سال گذشته نیز 
ضعف هایی داشت، اما جبار قوچان نژاد و تیمش دست به دست هم دادند 
تا مشکلات به چشم نیاید و کار جلو رود. مدیریتی که در والیبال ناشناخته 
بود و در فوتبال به موفقیتی نرسیده بود، امسال بدون جبار قوچان نژاد عیار 

واقعی خود را به نمایش گذاشته است.
فعال ادامه داد: مشــکلات پیام فقط مدیریتی اســت. در فصل گذشته، 
طی دو ماه، هزار تومان هم به تیم تزریق نشد، اما این مشکل مدیریت 
شد و هیچ اتفاق بدی رخ نداد. این فصل از همان ابتدا می گویند باشگاه 
پول ندارد. سال گذشته محمد موسوی، در برهه ای پول می خواست، اما 
با وجود بی پولی تیم این ماجرا مدیریت شد. از محمد موسوی در مشهد 
بزرگ تر داشته ایم؟ سال گذشته هم ما با اتوبوس سفر کردیم، اما نتایج 
سال گذشته را با امسال مقایسه کنید. در فصل گذشته پیام به رتبه سوم 
لیگ برتر دست یافت و نمره قبولی گرفت اما امسال با کسب رتبه هشتم 

دیگر صحبت و بحثی باقی نمی ماند.
وی یادآور شد: مشــکلی اصلی پیام پول نیست. تزریق پول تمام ابزار 
یک تیم نیست. اگر این فصل همه از ابتدای کار به دنبال پول هستند، 
دلیلش عدم اعتماد میان بازیکنان، کادرفنی و مدیریت باشگاه است. آیا 
بهبودی از باشگاه و مربی اش تمکین می کند؟ در این فصل بود که دیدیم 
بازیکن سرشناس پیام تشخیص داد در چه مسابقه ای شرکت کند و در 

چه مسابقه ای نباشد.
مربی خراســانی سابق پیام تصریح کرد: اشــتباه خداوردی این بود که 
از ابتدا به مدیریت پیام اعتماد کرد. ســرمربی، مدیرعامل خود را تایید 
نمی کند. در این مجموعه هیچکس دیگری را قبول ندارد. تا زمانی که 

در پیام اعتماد وجود نداشته باشد، مشکلات ادامه خواهدیافت.
وی عنوان کرد: پیام هنوز بدهی های سال گذشته را پرداخت نکرده است. 
این تیم بیش از هشتصد میلیون تومان بدهی دارد. نمی دانم آقایان چه 

برنامه ای برای پرداخت بدهی ها دارند.

 از میان خبرها

قهرمانی بانوی کونگ فوکار خراسانی در 
مسابقات کشور

رئیس هیئت کونگ فو و هنرهای رزمی خراسان رضوی از قهرمانی بانوی کونگ فو 
کار این استان در مسابقات کشور خبر داد.قربان اعظمی در این خصوص اظهار کرد: 
مسابقات کونگ فو بانوان کشور در سیستم فرم های استاندارد در دو رده سنی جوانان 
و بزرگســالان به میزبانی شهر لنجان اصفهان برگزار شد.وی افزود: زهرا سویزی و 
ریحانه کسروی در رده سنی جوانان و زهره فجر آبادی و حنانه حیدری در رده سنی 
بزرگسالان از خراسان رضوی در این دوره از مسابقات حضور پیدا کردند.رئیس هیئت 
کونگ فو و هنرهای رزمی خراسان رضوی بیان کرد: در پایان این رقابت ها ریحانه 

کسروی موفق به کسب مقام قهرمانی در سیستم فرم 2 شد.
اعظمی در خصوص مســابقات اســتانی نیز عنوان کرد: در بخش بانوان مســابقات 

استانی سبک ها طی هفته های آتی و در مشهد برگزار خواهد شد.

پایان مسابقات سنگنوردی قهرمانی 
جام یلدا در نیشابور

رییس اداره ورزش وجوانان نیشابور گفت: مسابقات سنگنوردی قهرمانی جام یلدای 
نیشابور با معرفی نفرات برتر در سالن سنگنوردی زنده یاد امینی ثانی این شهرستان 
به کارخــود پایان داد.محســن کاوه آهنگر در این خصوص اظهار کرد: مســابقات 
سنگنوردی قهرمانی جام یلدای نیشابور با شرکت ۷0 سنگنورد، در دو بخش دختران 
و پسران و در سالن سنگنوردی زنده یاد امینی ثانی نیشابور برگزار شد.وی افزود: این 
دوره از مسابقات در رده های سنی نونهالان و نوجوانان در بخش دختران و نونهالان 
الف و نونهالان ب، نوجوانان و آزاد در بخش پسران با حضور مسئولین و جمع کثیری 
از علاقه مندان به این رشته برپا شد.رییس اداره ورزش وجوانان نیشابور خاطرنشان 
کرد: دربخش دختران و در رده ســنی نونهالان، فاطمه سادات رضوی، یکتا زرگرانی 
و باران چهار باغی، در رده سنی نوجوانان، هستی سادات موسوی، مهرانه مشایخی و 
مهرانا سادات حسینی به ترتیب رتبه های اول تا سوم را از آن خود کردند.کاوه ادامه 
داد: در بخش پســران نیز در رده سنی نوجوانان، عارف هوشمند، امیرحسین شفیعی 
و محمد حسین نجدی، در رده سنی نونهالان الف، ماهان اکبرنژاد، امیرعلی حیدری 
و ادریس چمبری، در رده ســنی جوانان، سید علی رشــیدآبادی، علی اصغر عمارلو 
وابوالفضل محمدی و رده سنی نونهالان ب، محمد جواد تقی آبادی، امیر طاها تاراش 

و حسین نعیم آبادی به ترتیب رتبه های اول تا سوم را کسب کردند.

میزبانی مشهد از مسابقات مچ اندازی 
قهرمانی کشور

رئیس هیئت بدنســازی و پرورش اندام خراسان رضوی گفت: بیست و دومین دوره 
مسابقات مچ اندازی قهرمانی باشگاه های کشور به میزبانی مشهد برگزار می شود.

سروش پور آزاد در این خصوص اظهار کرد: بیست و دومین دوره مسابقات مچ اندازی 
قهرمانــی از یکــم تا چهارم بهمن ماه بــا هدف انتخابی تیم ملــی برای حضور در 
رقابت های آســیایی برگزار می شود.وی افزود: این رقابت ها به مناسبت گرامیداشت 
دهه فجر توسط هیئت بد نسازی و پرورش اندام خراسان رضوی در سالن همایش های 
شهید حاتمی مشهد برگزار خواهد شد.رئیس هیئت بدنسازی و پرورش اندام خراسان 
رضوی عنوان کرد: حضور بیش از 350 مچ انداز در این مسابقات پیش بینی شده است 
و داوران و مچ اندازان خراســان با توجه به شرایط میزبانی شانس زیادی برای حضور 

در تیم ملی و مطرح کردن نام خود در این رشته دارند.

حضور تیم ژیمناستیک بانوان سبزوار در 
لیگ استان

رییس اداره ورزش و جوانان ســبزوار از حضور تیم ژیمناستیک بانوان این شهرستان 
برای اولین بار در رقابت های لیگ اســتان خبــر داد.مجید نصراله زاده با اعلام این 
خبر گفت: مســابقات لیگ ژیمناســتیک بانوان خراسان رضوی به مناسبت روز ملی 
ژیمناســتیک و به میزبانی مشهد برگزار شــد.وی افزود : در این دوره از مسابقات 8 
تیم مشــهد، سبزوار، فریمان، قوچان، تایباد، نیشابور، تیم بلالی حضور داشتند.رییس 
اداره ورزش و جوانان ســبزوار بیان کرد: در این دوره از رقابت ها در بخش انفرادی 
زمینی، شکیبا ابارشی و در بخش خرک مهدیه نزل آبادی مقام سوم را کسب کردند.

نصراله زاده اضافه کرد: در بخش تیمی نیز تیم ســبزوار موفق به کسب جایگاه سوم 
شــد.گفتنی اســت؛ این دوره از مسابقات در محل سالن شــهید علی یزدزاده مشهد 

برگزار شد.

قهرمانی نیشابور در مسابقات کیک 
بوکسینگ خراسان رضوی

مسابقات کیک بوکسینگ واســکو قهرمانی خراسان رضوی با قهرمانی تیم نیشابور 
در این شهرستان به پایان رسید.مسابقات کیک بوکسینگ واسکو قهرمانی استان به 
میزبانی نیشــابور با حضور 160 فایتر از سراسر خراسان رضوی در سه کلاس برگزار 
شد.این دوره از مسابقات در چهار رده سنی، نونهالان، نوجونان، جوانان و بزرگسالان 
در ورزشــگاه انقلاب نیشابور برپا شد.در پایان این رقابت ها تیم های، نیشابور، تربت 
جام و مشهد به ترتیب مقام اول تا سوم را از آن خود کردند.نفرات برتر این مسابقات 

بهمن ماه در قالب تیم استان به مسابقات کشوری در تهران اعزام می شوند.

درخشش اسکیت بازان خراسانی در 
مسابقات مارشال کاپ

رئیس هیئت اســکیت خراســان رضوی از درخشش اســکیت بازان این استان در 
مسابقات کشوری مارشال کاپ در تهران خبر داد.محمد عجم در این خصوص اظهار 
کرد: پنجمین دوره مسابقات اسکیت مارشال کاپ با درخشش اسکیت بازان خراسان 
در مجموعه ورزشی انقلاب تهران پایان یافت.وی افزود: در این دوره از مسابقات در 
بخش دختران، فاطمه توکلی نیا از خراسان رضوی موفق به کسب دو مدال طلا شد.

رئیــس هیئــت اســکیت خراســان رضــوی ادامــه داد: در بخــش پســران نیز 
 محمــد رضــا قنبری طلا گرفــت و جــلال محمدی مــدال برنــز را از آن خود 

کرد.

حساس ترین بازی معوقه هفته یازدهم برگزار می شود؛

تقابل یحیی و دستیار سابقش در آوردگاه تبریز
خبر
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تشییع پیکر آیت  ا... موسوی خلخالی در حرم رضوی

مراســم تشییع پیکر فقیه اهل بیت عصمت و طهارت؛ حضرت 
آیت  ا... حاج ســید محمد مهدی موســوی خلخالی، صبح روز 

دوشنبه دوم دی ماه در مشهد برگزارشد.
آیت  ا... حاج ســید محمد مهدی موسوی خلخالی؛ از مشاوران 
تدوین قانون اساسی و مولف کتاب هایی همچون حاکمیت در 
اسلام)ولایت فقیه( و شریعت و حکومت بود. مراسم تشییع آن 
عالم ربانی روز دوشنبه 2 دی، ۹ صبح از مهدیه مشهد مقدس 
واقــع در خیابان تهران به ســمت حرم مطهــر رضوی برگزار 
خواهد شد.همچنین مراسم ترحیم و بزرگداشت آن عالم فرزانه 
روز دوشــنبه دوم دی ماه، از سوی آیت  ا... علم الهدی؛ نماینده 
ولی فقیه در خراســان رضوی و حجت الاســلام والمســلمین 
مروی؛ تولیت آســتان قدس رضوی پس از نماز مغرب و عشاء 

در رواق امام خمینی)ره( حرم مطهر برقرار خواهد بود.
آیت  ا... حاج سید محمد مهدی موسوی خلخالی، از اساتید فقه و 
اصول حوزه علمیه مشــهد شامگاه شنبه 30 آذر ماه در سن ۹5 

سالگی در مشهد مقدس به دیار ابدی شتافت.

نظر رهبر انقلاب در مورد وزارت زنان به روایت کدخدایی
ســخنگوی شــورای نگهبان تاکید کرد رهبــری مخالفتی با 
وزارت زنان ندارد.در ادامه سلسله دیدارهای تشکل ها، احزاب و 
شخصیت های سیاسی، این بار نمایندگان تعدادی از تشکل های 
دانشــجویی با عباســعلی کدخدایی قائم مقام دبیر و سخنگوی 
شــورای نگهبان دیدار و گفت وگو کردند.کدخدایی در پاسخ به 
ســئوالی درخصوص رجل سیاسی و تفســیر آن اظهار داشت: 
رجل سیاســی مسئله جدیدی نیست و دو نظر را در حوزه فقهی 
داریــم که از قدیم در حوزه علمیه بوده اســت. در بحث وزارت 
زنان در دوره ریاســت جمهوری آقای احمدی نژاد اتفاق افتاد و 
مقــام معظم رهبری مخالفتی نکرد و فقط چند تن از آقایان قم 
اعتراض داشتند که ممکن است در بحث ریاست جمهوری هم 

اینطور باشد.

  واکنــش خبرنــگار کیهــان بــه شــایعه شــهادت
 سردار حاجی زاده

محمد ایمانی تحلیلگر مسائل سیاسی و فعال رسانه ای در کانال 
شخصی خود در تلگرام نوشــت: چرا ادعای رسانه های سعودی 
درباره شــهادت فرمانده هوافضای سپاه در ســوریه و در حمله 
موشکی رژیم صهیونیستی دروغ است؟ پاسخ پیچیده نیست. به 
این دلیل روشن که قطعا در صورت ارتکاب چنان خبطی از سوی 
صهیونیست ها، تل آویو و حیفا و مراکز مهم نظامی و اقتصادی 
اسرائیل بلافاصله با صد ها موشک شخم زده می شد. این را سران 
رژیم صهیونیستی بهتر از هر کس می دانند و یک بار در ابعادی به 
مراتب کوچک تر، در تاسیاست نظامی و راداری خود در نزدیکی 

بلندی های جولان تجربه کرده اند.
 

توئیت چهره نزدیک به احمدی نژاد
 درباره ردصلاحیت سعید زیباکلام

وزیر دادگســتری دولت احمدی نژاد به یخ زدن دو برادر کولبر و 
رد صلاحیت سعید زیبا کلام واکنش نشان داد.غلامحسین الهام، 
وزیر دادگســتری در دولت محمود احمدی نژاد، در واکنش به یخ 
زدن دو برادر نوجوانِ کول بر و رد صلاحیت شدن سعید زیباکلام، 
در توئیتی با هشتگ های کوله بری، عدالت طلبی و سوء شهرت 
نوشــت:» 1.دو برادر نوجوان که  کوله بری می کردند، از ســرمای 
کوهســتان یخ زدند! 2.ســعید زیباکلام که سالهاست شهرت به 
 عدالت طلبی دارد و دانشجویان عدالت خواه گردش جمع شده اند، 
بدلیل  سوء شهرت توسط هیأت اجرایی رد صلاحیت شد! به نظر 
شــما این دو واقعه به هم هیچ ربطی ندارنــد؟ کاش هردو خبر 

دروغ می بود!«
 

واکنش مهاجرانی به شایعه بازگشتش به ایران
عطاالّل مهاجرانی با انتشــار پســتی در صفحه توییتر خود، خبر 
بازگشــتش به ایران را تکذیب کرد. مهاجرانی در صفحه توییتر 
خود نوشت:مشتاق دیدار! هم چنان لندن هستم؛ خبر بازگشتم به 

ایران درست نیست.
 

ادعای برخی رسانه های عربی درمورد ترور سردار حاجی 
زاده و تکذیب صداوسیما

در ساعت های اخیر برخی رسانه های عربی مدعی شده بودند که 
سردار حاجی زاده در سوریه به شهادت رسیده است. این رسانه ها 
مدعی شده بودند فرمانده نیروی هوافضای سپاه در حمله موشکی 
شب گذشته اسرائیل به سوریه به شهادت رسیده است. به دنبال 
این شایعه، باشگاه خبرنگاران وابســته به صداوسیما نوشت که 
پس از پیگیری ها مشخص شد که خبر به شهادت رسیدن سردار 

سرتیپ پاسدار امیرعلی حاجی زاده فرمانده نیروی هوافضای سپاه 
پاســداران انقلاب اسلامی صحت ندارد و وی در سلامتی کامل 

به سر می برد.

سرلشکر صفوی: مسئولانی که از رهبر انقلاب تبعیت 
نکردند، عاقبت به خیر نشدند

سرلشکر صفوی خطاب به پاسداران اهل قلم گفت: گفتمان مقاومت 
را در مقابل گفتمان تسلیم شدن تبیین کرده و در جهت امیدافزایی 
و حفظ انسجام بین مردم و مسئولان تلاش کنید. گفتمان مقاومت 
را هم از دیدگاه فلســفی و هم از دیدگاه علمی و در شئون مختلف 
تبیین کنید. در کتاب های خود به ســرطان نفوذی ها و مفســدان 
اقتصادی که موجب نارضایتی می شوند بپردازید. مشاور فرمانده کل 
قوا با اشاره به مشکلات مردم خوزستان گفت: این حجم از بارندگی 
در این اســتان آن هم در یک روز بی ســابقه است، اما کسانی که 
مســئولیت قبول کرده اند باید به مشــکلات مردم برسند و اصلًا 
برای همین مســئول شده اند. وی با اشــاره به عدم تبعیت برخی 
مسئولان از هدایت های رهبر انقلاب در حوزه اقتصادی خاطر نشان 
کرد: من به عنوان یک پاســدار قدیمی می گویم آن هایی که حرف 
رهبری را اطاعت کردند عاقبت به خیر شدند و آن هایی که از حرف 
ایشان اطاعت نکردند عاقبت به خیر نشدند؛ لذا از شما نویسندگان 
می خواهم دلســوزانه نقاط قوت و ضعف جامعه را سوژه یابی کرده 

و تبیین کنید.

درخواست سردار نقدی برای افزایش
 اعتبارات سپاه و بسیج

سیدحسین نقوی حسینی در توضیح نشست روز دوشنبه کمیسیون 
امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس شــورای اسلامی، اظهار 
داشــت: جلسه امروز با حضور سردار ســرتیپ پاسدار »محمدرضا 
نقدی« و همکاران وی جهت بررســی بودجه و اعتبارات ســپاه 
پاسداران تشکیل شد که در این جلسه معاون هماهنگ کننده سپاه 
پاسداران گزارشی از فعالیت های سپاه و بسیج در سال جاری ارائه 
کرد. وی تصریح کرد: ســردار نقدی در توضیح گزارش خود یادآور 
شد که سپاه و بسیج تاکنون در هیچ ماموریتی نگفته است که این 
اقدام وظیفه کیســت؟ بلکه وارد عمل شده است. از سیل و حضور 
در مناطق ســیل زده و زلزله زده تا ســقوط پهپاد آمریکایی سپاه و 
بســیج در خط مقدم بوده اند و در هر گوشه ای از ایران اسلامی هر 
اقدام فداکارانه، ایثارگرانه و خدمت رسانی که لازم بوده حضور پیدا 

می کند. نقوی حســینی ادامه داد: براساس گزارش مذکور در جلسه 
امروز ســردار نقدی در ادامه به وضعیت بودجه سپاه و بسیج اشاره 
کرد و گفت که در ارتبــاط با مظلومیت اعتبارات این حوزه همین 
بس که بودجه سپاه و بسیج در جدول 22 قرار دارد نه در جدول ۷. 
چرا اعتبارات ما در جدول متزلزل قرار می گیرد؟ لذا اولین درخواست 
ما اصلاح جایگاه سپاه و بسیج در جدول است سپس انتظار داریم در 

تخصیص اعتبارات تورم و برنامه های پیش رو دیده شود.

انتقاد وزیر بهداشت از ائمه جمعه
ســعید نمکی در چهلمین همایش معاونین توســعه مدیریت و 
منابع دانشگاه های علوم پزشکی کشور گفت: چندی پیش، یکی 
از امامان جمعه در فرمایشــات خود گفت، دارو یافت نمی شود و 
چنانچه یافت شــود، قیمت آن گران است! اما هیچوقت از بنده 
ســوال نکرد که شما در شرایط تحریم اساســا چگونه دارو ها را 
تهیه می کنید؟ روزی که وزارت بهداشت را تحویل گرفتیم، ذخایر 
اســتراتژیک دارو و تجهیزات پزشکی کفایت نمی کرد و حداکثر 
برای یک ماه وجود داشــت. امروز می توان با افتخار اعلام کرد 
که تا تیرماه سال آینده دارو ها و تجهیزات پزشکی اساسی مان را 
تهیه کرده ایم. اما، هیچ کسی سوال نمی کند در این باتلاقی که 
ماه عسلش گذشته، چگونه سر می کنید؟ و فقط پشت تریبون ها، 
مواخذه و محکوم می کنند. گویا فقط ما باید پیشــانی ضربه گیر 

تحریم ها باشیم.

قاضی پور: می توانیم با اتکا بر هزاران جوان دختر و پسر 
تحصیلکرده بیکار هواپیما تولید کنیم

نمایندگان در نشســت علنی روز یکشــنبه اول دی ماه مجلس 
شورای اســلامی در جریان بررســی طرح تحقیق و تفحص از 
قرارداد های منعقــده برای تامین هواپیما با 106 رأی موافق، 31 
رأی مخالف و ۷ رأی ممتنــع از مجموع 215 نماینده حاضر در 
صحن با این طرح مخالفت کردند. در حاشیه بررسی این طرح نادر 
قاضی پور گفت:: باید مجلس و دولت بدانند که این همه اتفاق در 
سوانح هوایی می افتد و تاخیر ها و سقوط ها، علت آن چیست. ملت 
باید بدانند چه کسی با جان و مال آن ها بازی کرده است. قاضی 
پور با بیان اینکه هنوز به مجلس هیچ گزارشــی داده نشده است، 
گفت: ما می توانیم با تقویــت تولید ملی و تولید داخلی و اتکا بر 
هزاران جوان تحصیل کرده دختر و پسر که بیکار هستند، هواپیما 

تولید کنیم و صنایع هوایی را رونق بخشیم.

محمد غرضی: در طرح بنزین، دولت روحانی هم چوب را 
خورد و هم پیاز را

محمد غرضی در گفتگو با نامه نیوز درباره منصفانه بودن انتقاد ها 
به حســن روحانی گفت: معمولا دولت ها را به رأس می شناسند، 
حــال آنکه عملکــرد را بدنه انجام می دهد. بدنــه همه دولت ها 
یکســان بوده و تدریجا بدنه به یک تشکیلات وسیع تبدیل شده 
است که هیأت وزیران دیگر نمی توانند بر بدنه دولت فرمانروایی 
کنند. وی هزینه بدنه دولت و امتیازخواهی آن را بسیار زیاد خواند 
و افزود: در همه دولت های بعد از انقلاب بدنه بر ستاد غالب شده 
اســت. در ماجرای اتفاقات آبان ماه بعد از اجرای طرح ســهمیه 
بندی بنزین، بدنه دولت بود که فشــار آورد تا این تصمیم اجرایی 
شــود. نامزد انتخابات ریاست جمهوری سال ۹2 یادآور شد: البته 
ستاد دولت آقای روحانی توانمند به شناسایی بدنه خودش نیست 
بنابراین تسلیم فشار بدنه شد، چون فکر می کرد از محل فروش 
هر لیتر بنزین 2 هزار تومان به دســت می آورد و با این حســاب 
نجات پیدا می کند؛ حال آنکه اوضاع دقیقا برعکس شــد و ستاد 

دولت آقای روحانی هم چوب را خورد و هم پیاز را.
 

اظهارات عجیب خانم سخنگو 
در باره میزان فروش نفت ایران

مژگان سخنگوی ستاد بودجه سازمان برنامه و بودجه کشورگفت: 
نکته مهم درباره درآمد های نفتــی در بودجه ۹۹ بحث روحیه و 
امیدآفرینی اســت. در حــال حاضر تمام مجموعــه برای انجام 
صادرات تلاش می  کند. من نمی  توانم رقم دقیق صادرات را عنوان 
کنم، ولی می  توانید از منابع معتبر بپرسید که تلاش  هایی که برای 
صادرات نفت به چه صورت اســت. اینکــه بخواهیم در بودجه 
بگوییم در مقابل تحریم  ها تسلیم شــدیم و پذیرفتیم که بیشتر 
از 300 هزار بشــکه نمی  توانیم به صورت رسمی صادرات داشته 
باشیم، در راســتای امیدآفرینی به مردم نیست. ما برای صادرات 
نفت بیش از یک میلیون بشــکه تلاش نمی  کنیم، زیرا می  دانیم 
تلاش  ها هم به هدف نمی  رسد، اما برای یک میلیون بشکه هدف-

گذاری کردیم و می خواهیم برای رسیدن به آن تلاش کنیم. این 
متفاوت است با اینکه بخواهیم با ارقامی که تسلیم  پذیری شما را 

نشان می دهد پیش  بینی بودجه را انجام دهید.
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